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ROMÂNIA 

 JUDEȚUL VRANCEA 

MUNICIPIUL FOCȘANI 

  CONSILIUL LOCAL 

 

 

PROCES VERBAL  

Al ședinței ordinare a Consiliului Local al municipiului Focșani din data de   

31 ianuarie 2024 

 

 

 

      Astăzi, data de mai sus, la sediul Primăriei municipiului Focșani, din bdul. 

Dimitrie Cantemir nr. 1 bis, are loc ședința ordinară, a Consiliului Local al 

Municipiului Focșani, cu participarea fizică a consilierilor locali.  

 

La şedinţă participă: 

▪ d-nul Cristi Valentin Misăilă – Primarul municipiului Focşani; 

▪ d-na Cristina Stoica – Administrator public;  

▪ d-na Cristina Dăscălescu –  Director, Direcția juridică și de administraţie publică; 

▪ d-na Simona Poieană – Director adjunct, Direcția economică;  

▪ d-na Oana Amăriuței – șef Serviciul administrarea domeniului public și privat, 

publicitate; 

▪ d-na Alina Răduță – șef  Serviciul resurse umane, managementul calității; 

▪ d-nul Bogdan Bratu – director Direcția Managementul proiectelor și investițiilor; 

▪ d-nul Adrian Imireanu – șef Serviciul proiecte; 

▪ d-nul Traian Neguleascu – director Direcția relații interne și internaționale; 

▪ d-nul Răzvan Necula – inspector Compartiment informatică; 

▪ d-nul Marian Mihu – inspector Compartiment informatică; 

▪ d-na Daniela Pamfil – inspector Compartiment învățământ, tineret; 

▪ d-na Ionica Mandea – inspector Compartiment guvernanţă corporativă, 

monitorizarea serviciilor comunitare de utilităţi publice; 

▪ d-na Emanuela Botezatu – inspector Compartiment transport urban; 

▪ d-nul Alin Nițuc – inspector Compartiment control asociații de proprietari; 

▪ d-nul Dumitru Ceobotaru- Balion – consilier Cabinet Primar; 

▪ d-na Mirela Bernovici – director Direcția de Asistență Socială Focșani; 

▪ d-nul Adrian Vulpoiu – director Salubrizare și Servicii Publice Focșani S.A. 

▪ d-ra Sima Lavinia Alesandra – Primar Consiliul Local al Tinerilor; 

▪ d-na Oana Isac – director Creșe Focșani; 

▪ d-na Nicoleta Matei – contabil șef Creșe Focșani; 

▪ d-nul Cristinel Bălosu – director Administrația Piețelor Focșani SA; 

▪ d-nul Viorel Dănilă – director Direcția de Dezvoltare Servicii Publice; 

▪ d-nul Ion Diaconu – director SC Transport Public SA. 

 

Proiectele ordinii de zi al ședinței ordinare a Consiliului local al municipiului: 
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SECȚIUNEA I 

1. proiect de hotărâre pentru modificarea anexei nr. 3 la HCL nr. 454/31.10.2018 

privind aprobarea participării în cadrul proiectului „Achiziție de mijloace de 

transport public – autobuze electrice”, aprobarea formei finale a indicatorilor 

tehnico-economici, a cheltuielilor legate de proiect, precum și de aprobare a formei 

finale a acordului de parteneriat și a protocolului de asociere privind realizarea în 

comun a unei achiziții publice ocazionale, cu modificările și completările 

ulterioare; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

2. proiect de hotărâre pentru completarea anexei la H.C.L. nr. 350/2022 privind 

aprobarea Strategiei Integrate de Dezvoltare Urbană a Municipiului Focșani 

pentru perioada 2021-2027; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

3. proiect de hotărâre privind modificarea anexei nr. 1 la H.C.L. nr. 

140/30.05.2023 privind aprobarea contractării unei/unor finanțări rambursabile 

în valoare de maximum 49.000.000 lei în vederea realizării unor obiective de 

interes public local; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

4. proiect de hotărâre privind aprobarea aniversării zilei de Dragobete, sărbătoare 

tradițională românească, în data de 24 februarie 2024; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

5. proiect de hotărâre privind aprobarea alocării sumei de 1,05 mii lei, din Bugetul 

Local al Municipiului Focşani pe anul 2024, pentru susținerea financiară a 

proiectului  „Poștașul Inimii” , inițiat și organizat de Consiliul local al tinerilor 

din municipiul Focșani; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

6. proiect de hotărâre pentru modificarea anexei nr. 2 la Hotărârea Consiliului local 

al municipiului Focșani nr. 482/2023 privind aprobarea organigramei, statului 

de funcții și numărului de personal pentru Creșa Focșani; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

7. proiect de hotărâre pentru modificarea anexei nr. 2 la Hotărârea Consiliului local 

al municipiului Focșani nr. 499/2023 privind reorganizarea și funcționarea 

Teatrului Municipal „Maior Gheorghe Pastia” Focșani; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

8. proiect de hotărâre privind aprobarea costului mediu lunar de întreţinere la 

Serviciul social Cămin Persoane Vârstnice din cadrul Centrului Social 

Multifuncțional „Cantina de Ajutor Social și Cămin Persoane Vârstnice” al 

Direcției de Asistență Socială Focșani, pentru anul 2024; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 
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9. proiect de hotărâre privind stabilirea categoriilor de venituri luate în calcul la 

determinarea venitului lunar pe membru de familie în vederea calculării 

contribuției lunare de întreținere în anul 2024, datorată de persoanele vârstnice 

îngrijite la Serviciu Social Cămin Persoane Vârstnice  - Centrul Social 

Multifuncțional ”Cantina de Ajutor Social și Cămin Persoane Vârstnice” din 

cadrul Direcției de Asistență Socială Focșani, precum şi susţinătorii legali ai 

acestora care dispun de venituri proprii; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

10. proiect de hotărâre pentru aprobarea modificării anexei la Hotărârea Consiliului 

local al municipiului Focșani nr.  419/2023 privind aprobarea modificării 

Hotărârii Consiliului local al municipiului Focșani nr. 509/12.12.2018 privind 

aprobarea tarifelor pentru activitatea de deszăpezire în Municipiul Focșani, cu 

modificările și completările ulterioare; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

11. proiect de hotărâre privind atestarea persoanelor fizice care au obținut certificate 

de calificare profesională potrivit legii, în vederea dobândirii calității de 

administrator de condominii; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

12. proiect de hotărâre privind actualizarea inventarului bunurilor care aparțin 

domeniul public  al municipiului Focșani; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

13. proiect de hotărâre privind actualizarea inventarului bunurilor care alcătuiesc 

domeniul privat al municipiului Focșani; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

14. proiect de hotărâre pentru aprobarea actualizării Cărții Funciare nr. 62987 

întocmită pentru imobilul aparținând domeniului public al municipiului Focșani, 

T 85, Parcela 438 și a Cărții Funciare nr. 54851 întocmită pentru imobilul 

aparținând domeniului public al municipiului Focșani, T 208, Parcelele 11341, 

11345, 11351, 11352, 11354, 11355, 11357, 11358, 11360; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

15. proiect de hotărâre privind însușirea documentației cadastrale și aprobarea 

apartamentării unui număr de 8 blocuri de locuințe pentru tineri destinate 

închirierii – ANL – din  str. Democrației nr. 5,  str. Democrației nr. 7, str. 

Democrației nr. 14, str. Democrației nr. 16, str. Democrației nr. 18, str. 

Democrației nr. 20, str. Democrației nr. 22 și str. Democrației nr. 24, Municipiul 

Focșani, Județul Vrancea; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 
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16. proiect de hotărâre privind însușirea și aprobarea documentațiilor cadastrale 

pentru dezmembrarea unor imobile situate în intravilan Municipiul Focșani, 

înscrise în Cărțile Funciare nr. 65468 UAT Focșani, nr. 71383 UAT Focșani și 

nr. 69526 UAT Focșani, aparținând domeniului privat al Municipiului Focșani;  

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

17. proiect de hotărâre privind aprobarea vânzării fără licitație publică a terenului în 

suprafață de 30,00 mp. situat în Focșani, str. Anul Revoluționar 1848 nr. 1, 

județul Vrancea, T 22, P 1660 înscris în CF 63797, ce aparține domeniului privat 

al Municipiului Focșani, către domnii Vișan Tatiana-Tamara și Maxim Marius; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

18. proiect de hotărâre privind aprobarea vânzării fără licitație publică a terenului în 

suprafață de 24,00  mp. situat în Focșani, str. Ștefan cel Mare nr. 13, județul 

Vrancea, T 107, P 5654 înscris în CF 70863, ce aparține domeniului privat al 

Municipiului Focșani, către domnul Marin Cătălin; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

19. proiect de hotărâre privind aprobarea vânzării fără licitație publică a terenului în 

suprafață de 31,00 mp. situat în Focșani, bdul. Unirii nr. 31, județul Vrancea, T 

144, P 7334 înscris în CF 57009, ce aparține domeniului privat al Municipiului 

Focșani, către domnul Covrig Ghiță; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

20. proiect de hotărâre privind aprobarea vânzării fără licitație publică a terenului în 

suprafață de 40,00 mp. situat în Focșani, str. Bucegi nr. 4, județul Vrancea, T 

191, P 10478 înscris în CF 57717, ce aparține domeniului privat al Municipiului 

Focșani, către domnul Cel-Mare Ionel; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

21. proiect de hotărâre privind aprobarea completărilor aduse anexei la Hotărârea 

Consiliului Local al municipiului Focșani nr. 383/10.12.2015 privind însușirea 

inventarului bunurilor care aparțin domeniul public  al municipiului Focșani, cu 

modificările și completările ulterioare; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

22. proiect de hotărâre pentru completarea și modificarea HCL nr. 384/2015 privind 

aprobarea inventarului bunurilor care alcătuiesc domeniul privat al municipiului 

Focșani, cu modificările și completările ulterioare; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

23. proiect de hotărâre privind aprobarea clasificării unității locative situate în 

Focșani str. Căpitan Crețu Florin nr. 20, bl. 20, ap. 01, ce aparține domeniului 
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privat al municipiului Focșani, în locuință de serviciu și repartizarea acesteia 

doamnei Bîlcan Irina; 

Inițiatori, consilieri locali Marcu Livia-Silvia, 

Stroie Mirela, Macovei Liviu-George  

 

24. proiect de hotărâre privind aprobarea repartizării unei locuințe de necesitate 

pentru doamna Stancu Anișoara Adriana, în imobilul din Focșani, strada Albinei 

nr. 18;     Inițiatori, consilieri locali Marcu Livia-Silvia, 

Stroie Mirela, Macovei Liviu-George 

 

25. proiect de hotărâre privind aprobarea listei nominale cu persoanele cărora li se 

repartizează locuințe pentru tineri destinate închirierii, conform Normelor 

metodologice de punere în aplicare a prevederilor Legii nr. 152/1998 

republicată, cu modificările și completările ulterioare șia Hotărârii Consiliului 

Local nr. 167 din 30.05.2023 privind aprobarea listei de priorități 

Inițiatori, consilieri locali Tătaru Alexandra,       

Dumitru Victor, Macovei Liviu-George,  

Zîrnă Cristian 

 

26. proiect de hotărâre pentru modificarea şi completarea Hotărârii Consiliului local 

al municipiului Focșani nr. 445/29 noiembrie 2023 privind reglementarea 

circulaţiei rutiere pentru  autovehiculele de transport mărfuri cu masa maximă 

autorizată mai mare de 3,5 tone, exceptând mijloacele de transport în comun pe 

raza Municipiului Focşani; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

27. proiect de hotărâre privind aprobarea Raportului Informării și Consultării 

Publicului nr. 102195/12.10.2023 privind documentația P.U.Z. și aprobarea 

Planului Urbanistic Zonal „PUZ – construire unitate pentru servicii de 

întreținere auto P+2E și hală depozitare cu sediu birouri P+2E” – municipiul 

Focșani, str. Calea Munteniei T. 83, P. %435, pe terenul identificat cu numărul 

cadastral 67851, în suprafață de 3841 m2; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

28. proiect de hotărâre privind atribuirea de denumire străzii private aflate în 

intravilanul municipiului Focșani, T. 4, 106, P. 138, 136, 139, 2887, număr 

cadastral 67455;    Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

29. proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici pentru 

obiectivul de investiții „Refacere infrastructură străzi, alei acces auto și parcări 

zona Bahne, str. Cezar Bolliac (tronson cuprins între str. Cuza Vodă și str. 

Lupeni), str. Doctor Telemac, str. Rarău, str. Dornei, str. Pictor Grigorescu 

(tronson cuprins între str. Alexandru Vlahuță și str. Panduri), Aleea Căminului, 

str. Alexandru Vlahuță, str. Lupeni (tronson cuprins între str. Cezar Bolliac și 

Aleea Căminului)”; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 
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30. proiect de hotărâre privind numirea unui consilier local ca membru în  Comitetul 

director al Clubului Sportiv Municipal Focșani 2007; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

31. proiect de hotărâre privind desemnarea de către Consiliul Local al Municipiului 

Focșani a doi consilieri locali pentru a face parte din comisia de evaluare a 

performanțelor profesionale individuale ale Secretarului General al 

Municipiului Focșani pentru acivitatea desfășurată în anul 2023; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

SECȚIUNEA a II-a  

1. Adresa Direcției de Asistență Socială Focșani nr.  300/9.01.2024  înregistrată la 

Primăria municipiului Focșani sub nr.  2708/10.01.2024  privind efectuarea 

orelor de muncă în folosul comunității de persoanele apte de muncă beneficiare 

de ajutor social pe luna decembrie 2023; 

2. Raport nr. 488/11.01.2024 privind verificarea activității asistenților personali ai 

persoanelor cu handicap pe semestrul al II-lea al anului 2023, asistenți care 

lucrează în baza contractului de muncă încheiat cu Direcția de Asistență Socială 

Focșani; 

3. Solicitările Federației Sindicatelor din Educație „Spiru Haret” nr. 81/2024 și nr. 

82/2024 de revocare a domnului consilier local Bîrsan Costel din funcția de 

membru al consiliului de administrație al Colegiului Național Pedagogic „Spiru 

Haret” Focșani; 

 

SECȚIUNEA a III-a – Diverse 

 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„Bună ziua. Bine ați venit la ședința ordinară a Consiliul Local al municipiului 

Focșani, ședință ce se desfășoară astăzi 31 ianuarie 2024.  

Vă aduc la cunoștință că această ședință a fost convocată prin Dispoziția nr. 26 

din 23.01.2024 emisă de Primarul municipiului Focșani, domnul Cristi Valentin 

Misăilă, ședință ce se desfășoară cu participare fizică și online. 

 Având în vedere acest lucru voi face apelul nominal al consilieri locali care 

participă astăzi la ședință. 

 Doamna Ailincuței Lauriana?” 

 Doamna consilier Ailincuței Lauriana „Prezent.” 

 Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„doamna Balaban Elena Luminița?” 

Doamna consilier Balaban Elena-Luminița „Prezent.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Bîrsan Costel?” 

Domnul consilier Bîrsan Costel „Prezent.” 

 Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Costea Ionel?” 

Domnul consilier Costea Ionel „Prezent.” 
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Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„doamna Dimitriu-Bunghez Ana Maria?” 

Doamna consilier Dimtriu-Bunghez Ana Maria „Prezent.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„doamna Drumea Alina Ramona?” 

Doamna consilier Drumea Alina Ramona „Prezent.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Dumitru Victor?” 

Domnul consilier Dumitru Victor „Prezent.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Gheoca Corneliu-Dumitru?” 

Domnul consilier Gheoca Corneliu Dumitru „Prezent”. 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Gongu Emanuel?” 

Domnul consilier Gongu Emanuel „Prezent.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Macovei Liviu George?” 

Domnul consilier Liviu George Macovei „Prezent”. 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„doamna Marcu Livia Silvia?” 

Doamna consilier Marcu Livia Silvia „Prezent.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Mocanu Georgian Cristinel?” 

Domnul consilier Mocanu Georgian Cristinel „Prezent.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Nedelcu Mihai? A intrat în online. Domnul Nedelcu? O să revin când ne aude. 

Domnul Nistoroiu Alexandru?” 

Domnul consilier Alexandru Nistoroiu „Prezent.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„doamna Pristavu Viorica?” 

Doamna consilier Viorica Pristavu „Prezent.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Radu Nițu?” 

Domnul consilier Radu Nițu „Prezent”. 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Răduță Nicolae?” 

Domnul consilier Nicolae Răduță „Prezent.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„doamna Stroie Mirela?” 

Doamna consilier Mirela Stroie „Prezent”. 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„doamna Tătaru Alexandra?” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Prezent”. 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Ungureanu Daniel? Era în sală mai devreme, revin. 

Domnul Zîrnă Cristian?” 
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Domnul consilier Zîrnă Cristian „Prezent.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Nedelcu ne auziți?” 

Domnul consilier Nedelcu Mihai „Prezent”. 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță  

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„constat că în sală sunt prezenți 18 consilieri locali municipali, în ideea că domnul 

Ungureanu o să vină imediat și  în mediul online 3 consilieri locali. 

Pe cale de consecință apreciez că este îndeplinită condiția prevăzută de art. 137, 

alin. 1 din Codul Administrativ. 

Rog a se consemna că au fost îndeplinite până la acest moment procedurile 

impuse de art. 136, alin. 8 din Codul Administrativ, proiectele înscrise pe ordinea de 

astăzi, fiind însoțite atât de rapoartele compartimentelor de specialitate, cât și de 

avizele comisiilor de specialitate, care v-au fost transmise prin  poșta electronică, mai 

puțin proiectele de hotărâre înscrise pe ordinea de zi la nr. 4, 29 și 30. 

Vă reamintesc  că în situația în care vă aflați în conflict de interese aveți obligația 

de a nu participa la adoptarea proiectului de hotărâre în cauză și să anunțați acest fapt 

încă de la începutul ședinței. Interesul personal pe care îl aveți cu privire la adoptarea 

unei hotărâri trebuie consemnat în mod obligatoriu în procesul verbal al ședinței. 

În cazul în care vă aflați în situații de incompatibilitate urmează să procedați în 

conformitate cu prevederile Legii nr. 161/2003. 

Vă supun atenției procesul verbal al ședinței ordinare a Consiliul Local din  

14.12.2023.” 

Dacă sunt discuții pe marginea procesului verbal? 

Dacă nu sunt, supun la vot procesul verbal, cine este „pentru”?” 

Doamna consilier  Dimitriu-Bunghez Ana Maria „doamna secretar vă rog să 

consemnați că nu voi participa la vot.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„consemnăm. În sală, toți domnii consilieri, votează „pentru”.  

Domnul Nedelcu este „pentru”, are mânuța ridicată. 

Domnul Nistoroiu?” 

Domnul consilier Nistoroiu Alexandru „Pentru”. 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„cu 19 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, 

Costea Ionel, Drumea Alina Ramona, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu Dumitru, 

Macovei Liviu George, Marcu Livia-Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru 

Alexandra, Zîrnă Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Elena Luminița, Gongu 

Emanuel, Mocanu Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Radu Nițu, 

Pristavu Viorica,  domnul Ungureanu nu este încă în sală și o neparticipare la vot a 

doamnei Dimitriu-Bunghez Ana Maria, procesul verbal a fost aprobat. 

Vă supun atenției procesul verbal al ședinței extraordinare a Consiliul Local din 

data de 27.12.2023.” 

Dacă sunt discuții pe marginea procesului verbal?” 

Doamna consilier  Dimitriu-Bunghez Ana Maria „la fel am rugămintea să 

consemnați că nu voi participa la vot.” 
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Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„consemnăm. Supun la vot procesul verbal, cine este „pentru”?” 

În sală, toți domnii consilieri, votează „pentru”.  

Domnul consilier Nistoroiu Alexandru „Pentru”. 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„Domnul Nedelcu este „pentru”. 

Cu 19 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, 

Costea Ionel, Drumea Alina Ramona, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu Dumitru, 

Macovei Liviu George, Marcu Livia-Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru 

Alexandra, Zîrnă Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Elena Luminița, Gongu 

Emanuel, Mocanu Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Radu Nițu, 

Pristavu Viorica,  domnul Ungureanu nu este încă în sală și o neparticipare la vot a 

doamnei Dimitriu-Bunghez Ana Maria, procesul verbal a fost aprobat. 

Domnule președinte vă invit să preluați lucrările ședinței.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor„mulțumesc doamna secretar 

general. Bună ziua tuturor, bine ați venit la ședința ordinară a lunii ianuarie 2024, 

convocată prin Dispoziția nr. 26 din 23.01.2024 privind convocarea Consiului Local 

al municipiului Focșani în ședință ordinară pentru data de 31 ianuarie 2024. 

Dacă sunt discuții pe marginea ordinii de zi? Poftiți domnule Primar.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „mulțumesc 

domnule președinte de ședință. Bună ziua doamnelor și domnilor consilieri locali, 

stimați invitați, dragi colegi, stimați reprezentanți ai mass-media, înainte de a discuta 

propunerea de suplimentare a ordinii de zi, având în vedere faptul că pe 24 ianuarie 

când noi sărbătoream 165 ani de la Unirea Principatelor Române, unul dintre sportivii 

cu suflet mare și militarii cu suflet mare ai Vrancei, a căzut la datorie în ultimul său 

maraton, primul pe care nu putut să-l ducă până la bun sfârșit, propun întâi un moment 

de reculegere. Dumnezeu să-l odihnească în pace! Vă mulțumesc. 

Și aș începe propunerea de suplimentarea ordinii de zi tocmai cu acest proiect: 

1. proiect de hotărâre privind conferirea post-mortem a titlului de Cetățean de Onoare 

al Municipiului Focșani domnului col. (r) Ilie Roșu și o să am rugămintea doamnelor 

și domnilor consilieri dacă sunteți de acord să fie discutat primul pe ordinea de zi.  

Iar în completarea ordinii de zi de astăzi propun și următoarele proiecte: 

1. proiect de hotărâre privind avizarea Analizei fundamentate a Societății 

Transport Public S.A. Focșani referitor la modul în care este afectată societatea 

de prevederile cuprinse în Capitolul III, Secțiunea 2 – Măsuri referitoare la 

disciplina economico-financiară a operatorilor economici din Legea nr. 

296/2023 privind unele măsuri fiscal-bugetare pentru asigurarea sustenabilității 

financiare a României pe termen lung; 

2. proiect de hotărâre privind aprobarea dării în administrare pe o perioadă de 10 

ani către Creșa Focșani din Municipiul Focșani a imobilelor clădiri și terenuri 

aferente în care funcționează Creșa nr. 1 și Creșa nr. 7 din Focșani; 

3. proiect de hotărâre privind aprobarea acordului pentru înscrierea Colegiului 

Tehnic „Edmond Nicolau” Focșani în Programul Național „Masă Sănătoasă” în 

anul 2024; 

4. proiect de hotărâre privind aprobarea alocării din bugetul local al Municipiului 

Focşani pe anul 2024 a sumei de 500 lei pentru premierea șahistului junior 
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Adelin-Ștefan Dăscălescu, pentru clasarea pe locul I la categoria U15 la 

Campionatul Național de Șah „Elisabeta Polihroniade”; 

5. proiect de hotărâre privind aprobarea constiuirii cu titlul gratuit a dreptului de 

uz și servitute asupra unui teren în suprafață totală de 1574,00 mp, aparținând 

domeniului privat al Municipiului Focșani, str. Cpt. Valter Mărăcineanu – CF 

69466, Aleea Margaretelor – CF 69427 și Aleea Crizantemelor – CF 69428, 

către Distribuție Energie Electrică România S.A. Cluj Napoca Sucursala 

Focșani, în vederea realizării lucrării „Alimentare cu energie electrică ansamblul 

locuințe individuale”, beneficiar domnul Covrig Ghiță prin Societatea Electric 

Light SRL; 

6. proiect de hotărâre privind modificarea anexei nr. 1 și anexei nr. 2 la Hotărârea 

Consiliului local al municipiului Focșani nr. 475/2023 privind aprobarea 

organigramei, statului de funcții și numărului de personal pentru Direcția de 

Asistență Socială Focșani, ca urmare a reorganizării.  

  Acestea au fost proiectele pe care le-am propus pentru suplimentarea ordinii de 

zi și revin cu această rugăminte de a discuta primul proiect de hotărâre privind 

conferirea post-mortem a titlului de Cetățean de Onoare al Municipiului Focșani 

domnului col. (r) Ilie Roșu. Mulțumesc.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „ mulțumesc domnule Primar.  

Dragi colegi vă supun la vot suplimentarea ordinii de zi cu proiectele pe care 

tocmai le-a dat citire domnul Primar, cine este „pentru”? În sală toată lumea este 

„pentru”. În online. 

Domnul Nedelcu? Este „pentru”. 

Domnul Nistoroiu?” 

Domnul consilier Nistoroiu Alexandru „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor„doamna Dimitriu-Bunghez?” 

Doamna viceprimar Dimitriu – Bunghez Ana Maria „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „cu 21 voturi „pentru” 

suplimentarea ordinii de zi a fost aprobată. 

Supun la vot votarea integrală a ordinii de zi, inclusiv proiectele suplimentare 

cine este „pentru”? În sală toată lumea este „pentru”. În online. 

Domnul consilier Nedelcu? Are mânuța ridicată „pentru”. 

Domnul Nistoroiu?” 

Domnul consilier Nistoroiu Alexandru „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor„doamna Dimitriu-Bunghez?” 

Doamna viceprimar Dimitriu – Bunghez Ana Maria „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor„cu 21 voturi „pentru” din 

partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, Costea Ionel, Dimitriu-Bunghez 

Ana Maria, Drumea Alina Ramona, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu Dumitru, 

Macovei Liviu George, Marcu Livia Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru 

Alexandra, Zîrnă Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Elena Luminița, Gongu 

Emanuel, Mocanu Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Viorica Pristavu, 

Radu Nițu, Ungureanu Daniel, ordinea de zi a fost aprobată. 

O să supun la vot modificarea ordinii de zi, în sensul că proiectul nr. 4 de pe 

ordinea suplimentară, va fi nr. 1. Cine este „pentru”? În sală toată lumea este „pentru”. 

În online. 
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Domnul Nedelcu este „pentru”. 

Domnul Nistoroiu?” 

Domnul consilier Nistoroiu Alexandru „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „doamna Dimitriu-Bunghez?” 

Doamna viceprimar Dimitriu – Bunghez Ana Maria „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „ 21 voturi „pentru” proiectul 

ordinii de zi în forma nouă a fost aprobat.” 

  

  Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 1 pe ordinea de zi: proiect 

de hotărâre privind conferirea post-mortem a titlului de Cetățean de Onoare al 

Municipiului Focșani domnului col. (r) Ilie Roșu; Inițiator, Primar, Cristi 

Valentin Misăilă 

  Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „cine este „pentru”? În sală 

toată lumea este „pentru”. În online. 

Domnul Nedelcu este „pentru”. 

Domnul Nistoroiu?” 

Domnul consilier Nistoroiu Alexandru „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „doamna Dimitriu-Bunghez?” 

Doamna viceprimar Dimitriu – Bunghez Ana Maria „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „cu 21 voturi „pentru” din 

partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, Costea Ionel, Dimitriu-Bunghez 

Ana Maria, Drumea Alina Ramona, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu Dumitru, 

Macovei Liviu George, Marcu Livia Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru 

Alexandra, Zîrnă Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Elena Luminița, Gongu 

Emanuel, Mocanu Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Viorica Pristavu, 

Radu Nițu, Ungureanu Daniel, proiectul nr. 1 de pe ordinea de zi, în forma nouă, a fost 

aprobat, devenind hotărârea nr. 1 

 

  Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 2 pe ordinea de zi:  proiect 

de hotărâre pentru modificarea anexei nr. 3 la HCL nr. 454/31.10.2018 privind 

aprobarea participării în cadrul proiectului „Achiziție de mijloace de transport 

public – autobuze electrice”, aprobarea formei finale a indicatorilor tehnico-

economici, a cheltuielilor legate de proiect, precum și de aprobare a formei finale 

a acordului de parteneriat și a protocolului de asociere privind realizarea în 

comun a unei achiziții publice ocazionale, cu modificările și completările 

ulterioare; Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor„dacă sunt discuții pe marginea 

acestui proiect? Nu sunt, vă propun să trecem la vot. Cine este „pentru”? În sală toată 

lumea este „pentru”. În online.  

Domnul Nedelcu este „pentru”. 

Domnul Nistoroiu?” 

Domnul consilier Nistoroiu Alexandru „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „doamna Dimitriu-Bunghez?” 

Doamna viceprimar Dimitriu – Bunghez Ana Maria „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „cu 21 voturi „pentru” din 

partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, Costea Ionel, Dimitriu-Bunghez 
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Ana Maria, Drumea Alina Ramona, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu Dumitru, 

Macovei Liviu George, Marcu Livia Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru 

Alexandra, Zîrnă Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Elena Luminița, Gongu 

Emanuel, Mocanu Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Viorica Pristavu, 

Radu Nițu, Ungureanu Daniel, proiectul nr. 2 a fost aprobat, devenind  hotărârea       

nr. 2 

 

  Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 3 pe ordinea de zi: proiect 

de hotărâre pentru completarea anexei la H.C.L. nr. 350/2022 privind aprobarea 

Strategiei Integrate de Dezvoltare Urbană a Municipiului Focșani pentru 

perioada 2021-2027; Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

  Domnul președinte de ședință Dumitru Victor„dacă sunt discuții pe marginea 

acestui proiect? Dacă nu sunt discuții,vă propun să trecem la vot. Cine este „pentru”? 

În sală toată lumea este „pentru”. În online.  

Domnul Nedelcu este „pentru”. 

Domnul Nistoroiu? 

Doamna Dimitriu-Bunghez?” 

Doamna viceprimar Dimitriu – Bunghez Ana Maria „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „domnul Nistoroiu?” 

Domnul consilier Nistoroiu Alexandru „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „cu 21 voturi „pentru” din 

partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, Costea Ionel, Dimitriu-Bunghez 

Ana Maria, Drumea Alina Ramona, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu Dumitru, 

Macovei Liviu George, Marcu Livia Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru 

Alexandra, Zîrnă Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Elena Luminița, Gongu 

Emanuel, Mocanu Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Viorica Pristavu, 

Radu Nițu, Ungureanu Daniel, proiectul nr. 3 a fost aprobat, devenind  hotărârea        

nr. 3 

 

  Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 4 pe ordinea de zi: proiect 

de hotărâre privind modificarea anexei nr. 1 la H.C.L. nr. 140/30.05.2023 privind 

aprobarea contractării unei/unor finanțări rambursabile în valoare de maximum 

49.000.000 lei în vederea realizării unor obiective de interes public local; Inițiator, 

Primar, Cristi Valentin Misăilă 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor„dacă sunt discuții pe marginea 

acestui proiect? Vă rog domnul consilier Bîrsan.” 

Domnul consilier Bîrsan Costel „mulțumesc domnule președinte. Domnule 

Primar, stimați colegi profit de această ocazie, de acest proiect să reamintesc domnului 

Primar și colegilor din Consiliul Local, cât și factorilor de răspundere din Primărie în 

ceea  ce privește execuția instalației de gaze din Mândrești. Nu pierd nicio ocazie și 

voi fi consecvent cu toate ocaziile pe care le voi avea să aduc în discuție acest subiect 

și mai am și alte două puncte de vedere ceva mai târziu, dar în ceea ce privește acest 

subiect domnule Primar, cetățenii din Mândrești întâmpină dificultăți majore cu 

încălzirea. Eu sunt din Mândrești, m-am născut acolo, mai nou am și mutație acolo, 

sunt locuitor al Cartierului Mândrești cu acte în regulă și sunt abordat cu orice ocazie 

de către locuitori. A durat prea mult, din momentul când am scos la licitație, am mai 
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vorbit și cu domnul Bratu, până în momentul de față nu s-a constatat că cineva a 

îndeplinit condițiile și nu este încă un câștigător. A durat prea mult, este penibil.  

Acum facem aproape un an de zile și nu s-a întâmplat acest lucru. Păi alte UAT-

uri în ceea ce privește aceste extinderi de rețele de gaz, s-au mișcat foarte repede, au 

desemnat câștigătorii licitațiilor, le-au dat ordinul de lucru, de proiectare și așa mai 

departe și încep acum în primăvară lucrările. Eu vă aduc la cunoștință, nu aș spune că 

vă atrag atenția, dar în momentul în care noi începem târziu acest demers și execuția 

instalației de gaze din Mândrești se va întâmpla un fenomen care este destul de rar, dar 

se va întâmpla din punctul meu de vedere în sensul că nu vor fi suficiente firme care 

să execute aceste instalații de gaze. Toate UAT-urile din țară, toți cei interesați 

promovează asemenea proiecte și vor trece rapid la execuția lor. Nu sunt suficiente 

firme în România care să execute asemenea lucrări și ne vom trezi că, chiar dacă avem 

bani, chiar dacă desemnăm câștigătorul, chiar dacă..., chiar dacă..., chiar dacă... nu o 

să avem cu cine. Sincer mie mi se pare un pic trasă de păr problema aceasta, dacă până 

acum nu s-a putut din varii motive, am înțeles până la un punct, dar haideți să-i dăm 

drumul la acest proiect. Îl atenționez pe domnul Bratu din punctul acesta de vedere și 

voi lua cuvântul de fiecare dată la microfon, faceți-vă datoria, dați bice și desemnați 

câștigătorul. Nu este tolerat și nu va fi tolerat ca anul acesta să nu se înceapă aceste 

lucrări la Mândrești. Ați promis, v-ați dat cuvântul dumneavoastră de onoare, că la 

începutul lui ianuarie, veți desemna un câștigător, ceea ce nu s-a întâmplat, sperăm să 

vă țineți de cuvânt și să dăm drumu la lucru. 

Iarăși profit de alte două ocazii sau de alte două...” 

Domnul director executiv Bratu Bogdan „dacă îmi permiteți ...” 

Domnul consilier Bîrsan Costel „vă rog.” 

Domnul director executiv Bratu Bogdan „există o comisie de evaluare a 

acestor oferte ...” 

Domnul consilier Bîrsan Costel „cunosc.” 

Domnul director executiv Bratu Bogdan „pe care noi, ceilalți nu putem 

îngrădi sau grăbi în vreo formă... își fac datoria așa cum trebuie și cum prevede legea.” 

Domnul consilier Bîrsan Costel „domnul Bratu...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „domnul director... numai un 

pic...” 

Domnul consilier Nistoroiu Alexandru „...s-a depășit termenul...cât mai 

durează? Trebuie să știe lumea cât mai durează?” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „...ne interesează și stadiul în 

care se află că nu este la secret, cerem detalii să ne spuneți stadiul în care este și care 

este proiecția dumneavoastră în timp pentru finalizarea acestei lucrări și de începere a 

lucrărilor? A acestei licitații?” 

Domnul director executiv Bratu Bogdan „deci, la momentul actual comisia 

analizează ofertele depuse. Sunt 6 oferte depuse...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „...oferte... care dintre ele?” 

Domnul director executiv Bratu Bogdan „sunt 6 oferte depuse pentru această 

lucrare...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „...domnul director...? 

Domnul consilier Nistoroiu Alexandru „...oferta tehnică, financiară? Spuneți-

ne și nouă concret să știm și noi?” 
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Domnul director executiv Bratu Bogdan „este apanajul acestei comisii, nu pot 

să vă spun dumneavoastră...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „... ... domnul director, 

dumneavoastră în calitate...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „domnule 

președinte dacă îmi permiteți...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „vă rog.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „este vorba 

despre..., revin întâi la ceea ce a spus domnul consilier Bîrsan. Aveți perfectă dreptate 

că s-a întârziat foarte mult. Nu vreau acum să caut motive de scuze pentru că întradevăr 

această comisie desfășoară activitatea nu numai în cadrul acestui proiect, în cadrul mai 

multor proiecte și avem foarte multe proiecte în derulare, iar sfârșitul anul 2023 a fost 

un sfârșit extrem de încărcat din cauza sau datorită faptului că multe din proiectele 

finanțate din fonduri europene au fost încheiate sau urmează să fie încheiate și au fost 

foarte multe documentații întocmite în acest sens. Însă avem 6 oferte, nu riscăm să nu 

avem constructor atât timp cât avem 6 oferte formate din proiectul..., adică pentru acest 

proiect acum se derulează licitație de proiectare și execuție. Deci vom avea câștigătorul 

la finalul evaluării acestor oferte, vom avea o asociere de firme formată din proiectant 

și executant. Deci nu va fi doar un proiectant. Nu am scos acum doar proiectarea la 

licitație, urmând ca ulterior după ce avem și proiectul tehnic să scoatem și execuția. 

Deci finalizăm o evaluare complexă. Suntem în stadiul de evaluare, am ținut legătura 

cu comisia, suntem în stadiul de evaluare tehnică. Sunt foarte multe documente depuse 

și solicitate prin caietul de sarcini și sunt depuse de către ofertanți și trebuie analizate 

foarte atent pentru a nu scăpa ceva din vedere și pentru a nu risca să avem la sfârșit 

contestații care ar întârzia și mai mult procesul de desemnarea unui câștigător în urma 

acestei licitații. Colegii au lucrat și lucrează în continuare la evaluare.  

Din ce am înțeles, ar trebui săptămâna viitoare să fie finalizată, adică să fie trasă 

o concluzie în urma evaluării tehnice. Am înțeles că vor fi solicitări de clarificări, ceea 

ce va duce iarăși la o prelungire a termenului pentru că trebuie să respectăm procedurile 

conform legii privind achiziția publică. Iar în ceea ce privește legea achizițiilor publice, 

am spus-o și o repet de fiecare dată, domnilor trebuie să înțelegem cu toții, legea 

achizițiilor publice din România este o lege pe de o parte foarte bună, dar pe de o parte 

foarte proastă și mi-o asum când spun lucrul acesta. Este bună pentru că permite și dă 

voie tuturor celor dintr-un anumit domeniu interesați să se înscrie la licitație, dar pe de 

altă parte este proastă pentru că nu ne permite să avem niște criterii extrem de clare 

prin care să putem evalua și să eliminăm din procesul de licitație anumiți agenți 

economici care vin și cu documente, prezintă o stare de fapt, adică spun că au angajați 

de specialitate, spun că au utilaje, că au disponibilitate, că au tot ceea ce le trebuie să 

ducă la bun sfârșit un proiect și iată suntem în situația în care avem contractată o lucrare 

cu o asociere de firme a venit și efectiv ne-a păcălit, că au constructori, că au muncitori, 

că au oameni de specialitate, că au utilaje și în realitate, ei au venit cu 5 angajați din 

Bulgaria și au un birou în...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „...domnule Primar este afara 

proiectului de pe ordinea de zi...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „nu este 

înafara proiectului, este... 
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Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „...la diverse vă puteți expune 

punctul de vedere...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „...este legat 

de ...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „...nu face obiectul acestui 

proiect, este vorba de o tărăgănare foarte mare, în înțeles întotdeauna alții sunt de vină. 

În cazul de față legislația. Cum Dumnezeu, în 6 luni de zile n-ați reușit să organizați și 

să finalizați o licitație?” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „...am 

organizat-o domnule consilier...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „...se vede, se vede că sunteți 

abia la evaluarea tehnică, urmează evaluarea economică și probabil va dura până în 

toamnă și vom vedea de la toamnă...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „...eu vă 

invit să analizați, după ce se încheie licitația, să analizați și dumneavoastră 

documentele și dacă dumnevoastră credeți că se pot parcurge peste 5.000 de pagini de 

la fiecare ofertant într-un termen foarte scurt, mă înșel.” 

Domnul consilier Costel Bîrsan „domnule Primar să știți că nu am terminat, 

toate argumentele dumneavoastră sunt corecte, dar se potrivesc altor categorii de firme, 

altor categorii de lucrări. La gaze, de atâta timp de cât fac eu de circa 20 de ani această 

meserie, vreau să vă spun că nu prea s-a întâmplat acest lucru. Comparând  cu celelalte 

UAT-uri care sunt în situații similare, scuzați-mă, comisia noastră se mișcă foarte, 

foarte încet. Nu reușesc să-mi dau un răspuns, dar dacă ...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „...eu vă 

întreb altceva domnul consilier dacă îmi permiteți...” 

Domnul consilier Costel Bîrsan „da, vă rog.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „...eu vă 

întreb doar atât. Câte proceduri de achiziție ați auzit dumneavoastră sau vă pot da eu 

informația dacă nu știți, câte proceduri de achiziție ați auzit că au fost anulate de 

Comisia Națională de Soluționarea Contestațiilor în cazul unor contestații sau de către 

vreo instanță? Niciuna, vă spun eu...” 

Domnul consilier Costel Bîrsan „domnule Primar la gaze niciuna.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „...dar nu 

vorbesc doar de gaze, eu vorbesc despre proceduri de achiziție. Deci în decursul unui 

an, serviciul achiziții realizează proceduri de cel puțin 200 de proceduri pe an. Din cele 

200 proceduri/an nu a fost niciuna anulată de Comisia Națională de Soluționarea 

Constestațiilor.” 

Domnul consilier Costel Bîrsan „domnule Primar, eu nu neg că ceea ce ați spus 

dumneavoastră nu reprezintă adevărul, noi ne referim strict la acest proiect de 

extinderea rețelei de gaze în cartierul Mândrești. Deci comparând cu celelalte UAT-uri 

în situații similare comisia noastră se mișcă încet. Nu pot să-mi dau un răspuns, dacă 

se mișcă că așa e ritmul lor, știți cu 2 viteze, încet și foarte încet sau cineva le-a spus 

mai încet că așa vreau eu, nu știu asta, nu am înca datele...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „...eu le cer 

în fiecare zi să-mi prezinte o situație...” 
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Domnul consilier Costel Bîrsan „...domnule Primar este destul de suspect 

încetineala cu care se mișcă. Scuzați-mă știu foarte bine despre ce este vorba, știu foarte 

bine ce înseamnă o instalație de gaze, știu foarte bine ce înseamnă o licitație, știu, știu, 

știu. Mi se pare suspect de încet, scuzați-mă, dar acesta este adevărul, suspect de încet. 

Rugămintea mea, a noastră, este un proiect pe care ni-l asumăm noi, Consiliul Local, 

noi PNL-ul, noi PSD-ul...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „...și eu am 

insistat...” 

Domnul consilier Costel Bîrsan „...dumneavoastră. Haideți... când o să ne 

prindă mândreștenii că ne ducem pe la ei la porți cu fleyere și așa mai departe, nu știu 

ce o să ne facă... haideți să facem ceva și pentru ei, că nu prea s-a făcut de-a lungul 

istoriei lor, mai nimic pe acolo, în afară de niște străzi care au durat ani de zile și în 

condițiile pe care le știm cu toții cum s-au făcut. Bun, încheiem subiectul acesta, aștept 

cu nerăbdare să se facă pașii importanți și să începem lucrul. În ceea ce privește faptul 

că dumneavoastră spuneți că vor fi celelalte societăți, să nu credeți că aceste 6 societăți 

înscrise în licitație așteaptă doar, știți covrigul de la Focșani. Ei s-au înscris deja și în 

alte licitații și în momentul când  vor câștiga acolo vor vedea că acolo lucrurile merg 

mai repede, se vor orienta acolo și noi nu vom avea cu cine să facem. Vă rog să luați 

în calcul această posibilitate domnule Primar. Am închis acest subiect. Alte două 

chestii ce vroiam să vă spun este cu...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „...ei dacă 

semnează un contract domnule consilier sunt obligați să-l ducă la îndeplinire.” 

Domnul consilier Costel Bîrsan „da domnule Primar, dar nu o să-l semneze...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „... dacă   

nu-l semnează se anulează procedura...” 

Domnul consilier Costel Bîrsan „...și o să se orienteze în alte direcții unde sunt 

alte...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „...vor avea 

posibilitatea următorii desemnați câștigători să semneze contractul.” 

Domnul consilier Costel Bîrsan „eu vă spun că așa o să se întâmple, dar să dea 

Dumnezeu să nu am dreptate.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „...eu zic că 

nu.” 

Domnul consilier Costel Bîrsan „bine. În ceea ce privește străpungerea de la 

Carrefour și străpungerea de la cartierul Militari. Iarăși vă spun, v-am mai spus-o...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „domnul Bîrsan avem proiect 

dedicat acestui subiect. Discutăm la obiect, nu ne lungim, nu suntem la diverse, nu 

divagăm, respectăm ordinea  de zi, ne pronunțăm pe fiecare proiect în parte 

corespunzător cu ceea ce ne propune și ni s-a fost propus, avem ...” 

Domnul consilier Costel Bîrsan „da domnule președinte, mai vorbeam 2 

secunde atât...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „vă rog...” 

Domnul consilier Costel Bîrsan „doar aceste doua chestii cu rugămintea către 

domnul Primar să aibă în vedere acest lucru și să le propună, să le dea drumul în 

execuție. Știți că în momentul când se face străpungerea către cartierul Militari, atât de 

necesară va schimba total arhitectura circulației rutiere în Focșani, se va degreva 
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Focșaniul, partea de sud, de ambuteiajele care există aproape în fiecare zi. Mulțumesc 

frumos.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „mulțumesc domnul consilier. 

Domnul consilier Macovei.” 

Domnul consilier Macovei Liviu-George „domnul Bratu sau domnule Primar 

comisia aceasta de evaluare nu are un termen? Că noi tot vorbim de comisie, nu are un 

termen în care trebuie să se încadreze? Sau e expirat? Sau ..., dar cât este termenul? Un 

an? Doi? Cinci? Întreb. Domnule Bratu? Nu cumva este din mai sau de când? Noi 

vorbim de proiectul acesta demult, adică nu au un termen de evaluare? Nu știu, întreb 

așa cum este ...” 

Domnul director executiv Bratu Bogdan „există un termen de evaluare, dar se 

poate modifica în funcție de numărul solicitanților, de documentația care este. Așa cum 

v-a spus și domnul Primar sunt undeva la 5.000 de pagini de fiecare ofertant.” 

Domnul consilier Macovei Liviu-George „și să înțeleg că primul termen a fost 

depășit? Standard vorbesc, de standard.” 

Domnul director executiv Bratu Bogdan „termenul standard, da.” 

Domnul consilier Macovei Liviu-George „mulțumesc.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „mai sunt discuții pe marginea 

proiectului nr. 4? Dacă nu mai sunt discuții, vă propun să trecem la vot, cine este 

„pentru”?  

În sală sunt 15 voturi „pentru” și 2 voturi „abținere” a doamnelor consilier Tătaru 

Alexandra și Stroie Mirela. În online. 

Domnul Nedelcu este „pentru”. 

Domnul Nistoroiu? 

Doamna Dimitriu-Bunghez?” 

Doamna consilier Dimitriu Bunghez Ana Maria „Abținere”. 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „domnul Nistoroiu? 

Neparticipare (a ieșit din online).  

Deci avem 3 voturi „abținere” din partea doamnelor consilieri Dimitriu-

Bunghez Ana Maria, Stroie Mirela și Tătaru Alexandra, 17 voturi „pentru” din partea 

doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, Costea Ionel, Drumea Alina Ramona, 

Dumitru Victor, Gheoca Corneliu Dumitru, Macovei Liviu George, Marcu Livia 

Silvia, Răduță Nicolae, Zîrnă Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Elena Luminița, 

Gongu Emanuel, Mocanu Georgian, Nedelcu Mihai, Viorica Pristavu, Radu Nițu, 

Ungureanu Daniel și o neparticipare a domnului consilier Nistoroiu Alexandru,  

proiectul nr. 4 a fost aprobat, devenind  hotărârea nr. 4 

 

Proiectul de hotărâre înscris la numărul 5 pe ordinea de zi nu are aviz. 

Domnul consilier Nistoroiu Alexandru a intrat în online. 

  

  Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 6 pe ordinea de zi: proiect 

de hotărâre privind aprobarea alocării sumei de 1,05 mii lei, din Bugetul Local al 

Municipiului Focşani pe anul 2024, pentru susținerea financiară a proiectului  

„Poștașul Inimii” , inițiat și organizat de Consiliul local al tinerilor din municipiul 

Focșani; Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 
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Domnul președinte de ședință Dumitru Victor„dacă sunt discuții pe marginea 

acestui proiect? Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul nr. 6. Cine este „pentru”? 

În sală toată lumea este „pentru”. În online.” 

Domnul consilier Nistoroiu Alexandru „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „domnul Nistoroiu este 

„pentru”.  

Doamna consilier Dimitriu-Bunghez?” 

Doamna consilier Dimitriu-Bunghez Ana Maria „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „cu 21 voturi „pentru”. 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„și domnul Zîrnă este în online.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „da, a apărut acum în online. 

Domnul Zîrnă? Domnul consilier Zîrnă? 

Cu 20 voturi „pentru”  din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, 

Costea Ionel, Dimitriu-Bunghez Ana Maria, Drumea Alina Ramona, Dumitru Victor, 

Gheoca Corneliu Dumitru, Macovei Liviu George, Marcu Livia Silvia, Răduță 

Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru Alexandra, Ailincuței Lauriana, Balaban Elena 

Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, 

Viorica Pristavu, Radu Nițu, Ungureanu Daniel și o neparticipare la vot din partea 

domnului consilier Zîrnă Cristian,  proiectul nr. 6 a fost aprobat, devenind  hotărârea 

nr. 5 

   

  Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 7 pe ordinea de zi: proiect 

de hotărâre pentru modificarea anexei nr. 2 la Hotărârea Consiliului local al 

municipiului Focșani nr. 482/2023 privind aprobarea organigramei, statului de 

funcții și numărului de personal pentru Creșa Focșani; Inițiator, Primar, Cristi 

Valentin Misăilă 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „dacă sunt discuții pe 

marginea acestui proiect? Dacă nu sunt, supun la vot proiectul nr. 7. Cine este 

„pentru”? În sală toată lumea este „pentru”.  

În online. Domnul Nedelcu este „pentru”. 

Domnul consilier Nistoroiu Alexandru „Pentru”. 

Domnul consilier Zîrnă Cristian „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor„ domnul Nistoroiu este 

„pentru”. Domnul Zîrnă este „pentru”. 

Doamna consilier Ana Maria Dimitriu-Bunghez?” 

Doamna consilier Dimitriu-Bunghez Ana Maria „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „cu 21 voturi „pentru” din 

partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, Costea Ionel, Dimitriu-Bunghez 

Ana Maria, Drumea Alina Ramona, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu Dumitru, 

Macovei Liviu George, Marcu Livia Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru 

Alexandra, Zîrnă Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Elena Luminița, Gongu 

Emanuel, Mocanu Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Viorica Pristavu, 

Radu Nițu, Ungureanu Daniel, proiectul nr. 7 a fost aprobat, devenind  hotărârea        

nr. 6 
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  Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 8 pe ordinea de zi: proiect 

de hotărâre pentru modificarea anexei nr. 2 la Hotărârea Consiliului local al 

municipiului Focșani nr. 499/2023 privind reorganizarea și funcționarea 

Teatrului Municipal „Maior Gheorghe Pastia” Focșani; Inițiator, Primar, Cristi 

Valentin Misăilă 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „dacă sunt discuții pe 

marginea acestui proiect? Dacă nu sunt, supun la vot proiectul nr. 8. Cine este 

„pentru”? În sală toată lumea este „pentru”.  

În online. Domnul Nedelcu este „pentru”. 

Domnul consilier Nistoroiu Alexandru „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „doamna consilier Ana Maria 

Dimitriu-Bunghez? Vă rog să așteptați în online să vă citez numele.  

Doamna consilier Ana Maria Dimitriu-Bunghez?” 

Doamna consilier Dimitriu-Bunghez Ana Maria „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor„ domnul Nistoroiu?” 

Domnul consilier Nistoroiu Alexandru „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor„ domnul Zîrnă?” 

Domnul consilier Zîrnă Cristian „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „cu 21 voturi „pentru” din 

partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, Costea Ionel, Dimitriu-Bunghez 

Ana Maria, Drumea Alina Ramona, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu Dumitru, 

Macovei Liviu George, Marcu Livia Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru 

Alexandra, Zîrnă Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Elena Luminița, Gongu  

Emanuel, Mocanu Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Viorica Pristavu, 

Radu Nițu, Ungureanu Daniel, proiectul nr. 8 a fost aprobat, devenind  hotărârea       

nr. 7 

 

  Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 9 pe ordinea de zi: proiect 

de hotărâre privind aprobarea costului mediu lunar de întreţinere la Serviciul 

social Cămin Persoane Vârstnice din cadrul Centrului Social Multifuncțional 

„Cantina de Ajutor Social și Cămin Persoane Vârstnice” al Direcției de Asistență 

Socială Focșani, pentru anul 2024; Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor„dacă sunt discuții pe marginea 

acestui proiect de hotărâre? Dacă nu sunt discuții, vă propun să trecem la vot. Cine este 

„pentru”? În sală toată lumea este „pentru”.  

În online. Domnul Nedelcu este „pentru”. 

Doamna consilier Ana Maria Dimitriu-Bunghez?” 

Doamna consilier Dimitriu-Bunghez Ana Maria „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor„ domnul Nistoroiu?” 

Domnul consilier Nistoroiu Alexandru „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor„ domnul Zîrnă?” 

Domnul consilier Zîrnă Cristian „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor„cu 21 voturi „pentru” din 

partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, Costea Ionel, Dimitriu-Bunghez 

Ana Maria, Drumea Alina Ramona, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu Dumitru, 

Macovei Liviu George, Marcu Livia Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru 
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Alexandra, Zîrnă Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Elena Luminița, Gongu 

Emanuel, Mocanu Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Viorica Pristavu, 

Radu Nițu, Ungureanu Daniel, proiectul nr. 9 a fost aprobat, devenind  hotărârea       

nr. 8 

 

  Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 10 pe ordinea de zi: proiect 

de hotărâre privind stabilirea categoriilor de venituri luate în calcul la 

determinarea venitului lunar pe membru de familie în vederea calculării 

contribuției lunare de întreținere în anul 2024, datorată de persoanele vârstnice 

îngrijite la Serviciu Social Cămin Persoane Vârstnice – Centrul Social 

Multifuncțional ”Cantina de Ajutor Social și Cămin Persoane Vârstnice” din 

cadrul Direcției de Asistență Socială Focșani, precum şi susţinătorii legali ai 

acestora care dispun de venituri proprii; Inițiator, Primar, Cristi Valentin 

Misăilă 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor„dacă sunt discuții pe marginea 

acestui proiect? Dacă nu sunt discuții, vă propun să trecem la vot. Cine este „pentru”? 

În sală toată lumea este „pentru”.  

În online. Domnul Nedelcu este „pentru”. 

Doamna consilier Ana Maria Dimitriu-Bunghez?” 

Doamna consilier Dimitriu-Bunghez Ana Maria „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor„ domnul Nistoroiu?” 

Domnul consilier Nistoroiu Alexandru „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor„ domnul Zîrnă?” 

Domnul consilier Zîrnă Cristian „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor„cu 21 voturi „pentru” din 

partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, Costea Ionel, Dimitriu-Bunghez 

Ana Maria, Drumea Alina Ramona, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu Dumitru, 

Macovei Liviu George, Marcu Livia Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru 

Alexandra, Zîrnă Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Elena Luminița, Gongu 

Emanuel, Mocanu Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Viorica Pristavu, 

Radu Nițu, Ungureanu Daniel, proiectul nr. 10 a fost aprobat, devenind  hotărârea     

nr. 9 

 

Doamna consilier Dimitriu-Bunghez Ana Maria a ieșit din online. 

 

  Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 11 pe ordinea de zi: 

proiect de hotărâre pentru aprobarea modificării anexei la Hotărârea Consiliului 

local al municipiului Focșani nr.  419/2023 privind aprobarea modificării 

Hotărârii Consiliului local al municipiului Focșani nr. 509/12.12.2018 privind 

aprobarea tarifelor pentru activitatea de deszăpezire în Municipiul Focșani, cu 

modificările și completările ulterioare; Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „dacă sunt discuții pe 

marginea acestui proiect de hotărâre? Dacă nu sunt discuții, o să cer eu o clarificare 

domnului Primar sau domnului director de la Direcția de Dezvoltare, să ne spună care 

este motivul pentru care s-au diminuat aceste tarife? La o parte dintre tarifele depuse 

și aprobate de către Consiliul Local printr-o Hotărâre din anul 2023?”  
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Domnul director Salubrizare și Servicii Publice Focșani S.A. Vulpoiu 

Adrian „în Hotărârea aprobată de dumneavoastră la paragraful, cel referitor la 

materiale consumabile s-a trecut nisipul ca și material. Noi îl avem aprobat ca și 

amestec. Am scos valoarea nisipului și a rămas costul prestației. Alte modificări nu au 

fost.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „să înțeleg că a fost o eroare, 

o eroare de fundamentare?” 

Domnul director Salubrizare și Servicii Publice Focșani S.A. Vulpoiu 

Adrian „nu a fost o eroare de fundamentare...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „atunci a fost o greșeală...” 

Domnul director Vulpoiu Adrian: „....în hotărârea veche de Consiliu Local, 

nu ultima, penultima, nu aveam cost de amestec, ori dădeam cu sare ori cu nisip. Din 

acest motiv nu a intrat atunci în modificare.”  

        Domnul preşedinte de şedinţă Dumitru Victor: „Mulțumim domnule 

director! Să înțeleg că este de vină Consiliul Local că a votat propunerile 

dumneavoastră.” 

        Domnul director Vulpoiu Adrian: „Nu am spus asta, am spus că la momentul 

aprobării, nu vorbim despre hotărârea din ședința trecută.”  

        Domnul preşedinte de şedinţă Dumitru Victor: „În regulă, m-ați convins. 

Mulțumesc mult! Supun la vot proiectul numărul 11 de pe ordinea de zi.” 

        Domnul consilier Gheoca Corneliu Dumitru: „Domnul Dumitru nu particip 

la vot, vă rog să consemnați.”  

        Domnul preşedinte de şedinţă Dumitru Victor: „Domnul consilier Gheoca nu 

participă la vot doamna secretar. Supun la vot proiectul numărul 11 de pe ordinea de 

zi. Cine este „pentru”? În sală toată lumea este „pentru”. În on-line domnul Nedelcu 

este „pentru”. Domnul Nistoroiu?” 

        Domnul consilier Nistoroiu Alexandru: „Pentru.” 

        Domnul preşedinte de şedinţă Dumitru Victor: „Domnul Zîrnă?” 

        Domnul consilier Zîrnă Cristian: „Pentru”.  

        Cu  19 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, 

Costea Ionel, Drumea Alina-Ramona, Dumitru Victor, Macovei Liviu George, Marcu 

Livia-Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru Alexandra, Zîrnă Cristian, 

Ailincuței Lauriana, Balaban Luminiţa, Gongu Emanuel, Mocanu Georgian, Nedelcu 

Mihai, Nistoroiu Alexandru, Pristavu Viorica, Radu Nițu, Ungureanu Daniel și o 

neparticipare la vot din partea domnului consilier Gheoca Corneliu Dumitru proiectul 

numărul 11 de pe ordinea de zi a fost aprobat devenind hotărârea nr. 10 

 

        Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 12 pe ordinea de zi:  proiect 

de hotărâre privind atestarea persoanelor fizice care au obținut certificate de 

calificare profesională potrivit legii, în vederea dobândirii calității de 

administrator de condominii;    Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

        Domnul preşedinte de şedinţă Dumitru Victor: „Dacă sunt discuții pe 

marginea acestui proiect de hotărâre. Dacă nu sunt discuții vă propun să trecem la vot. 

Cine este „pentru”? În sală toată lumea este „pentru”. În on-line domnul Nedelcu este 

„pentru”. Domnul Nistoroiu?” 
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        Domnul consilier Nistoroiu Alexandru: „Pentru.” 

        Domnul preşedinte de şedinţă Dumitru Victor: „Mulțumesc!Domnul Zîrnă?” 

        Domnul consilier Zîrnă Cristian: „Pentru”.  

        Cu  20 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, 

Costea Ionel, Drumea Alina-Ramona, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu Dumitru, 

Macovei Liviu George, Marcu Livia-Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru 

Alexandra, Zîrnă Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Luminiţa, Gongu Emanuel, 

Mocanu Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Pristavu Viorica, Radu Nițu 

și Ungureanu Daniel proiectul numărul 12 de pe ordinea de zi a fost aprobat devenind 

hotărârea nr. 11 

 

        Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 13 pe ordinea de zi:  proiect 

de hotărâre privind actualizarea inventarului bunurilor care aparțin domeniul 

public  al municipiului Focșani;   Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

        Domnul preşedinte de şedinţă Dumitru Victor: „Dacă sunt discuții...nu sunt 

discuții, vă propun să trecem la vot. Cine este „pentru”? În sală toată lumea este 

„pentru”. În on-line domnul Nedelcu este „pentru”. Domnul Nistoroiu?” 

        Domnul consilier Nistoroiu Alexandru: „Pentru.” 

        Domnul preşedinte de şedinţă Dumitru Victor: „Mulțumesc!Domnul Zîrnă?” 

        Domnul consilier Zîrnă Cristian: „Pentru”.  

        Cu  20 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, 

Costea Ionel, Drumea Alina-Ramona, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu Dumitru, 

Macovei Liviu George, Marcu Livia-Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru 

Alexandra, Zîrnă Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Luminiţa, Gongu Emanuel, 

Mocanu Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Pristavu Viorica, Radu Nițu 

și Ungureanu Daniel proiectul numărul 13 de pe ordinea de zi a fost aprobat devenind 

hotărârea nr. 12 

 

        Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 14 pe ordinea de zi: proiect 

de hotărâre privind actualizarea inventarului bunurilor care alcătuiesc domeniul 

privat al municipiului Focșani;  Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

        Domnul preşedinte de şedinţă Dumitru Victor: „Dacă sunt discuții, dacă nu 

sunt vă propun să trecem la vot. Cine este „pentru”? În sală toată lumea este „pentru”. 

În on-line domnul Nedelcu este „pentru”. Domnul Nistoroiu?” 

        Domnul consilier Nistoroiu Alexandru: „Pentru.” 

        Domnul preşedinte de şedinţă Dumitru Victor: „Mulțumesc!Domnul Zîrnă?” 

        Domnul consilier Zîrnă Cristian: „Pentru”.  

        Cu  20 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, 

Costea Ionel, Drumea Alina-Ramona, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu Dumitru, 

Macovei Liviu George, Marcu Livia-Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru 

Alexandra, Zîrnă Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Luminiţa, Gongu Emanuel, 

Mocanu Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Pristavu Viorica, Radu Nițu 

și Ungureanu Daniel proiectul numărul 14 de pe ordinea de zi a fost aprobat devenind 

hotărârea nr. 13 
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        Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 15 pe ordinea de zi: proiect 

de hotărâre pentru aprobarea actualizării Cărții Funciare nr. 62987 întocmită 

pentru imobilul aparținând domeniului public al municipiului Focșani, T 85, 

Parcela 438 și a Cărții Funciare nr. 54851 întocmită pentru imobilul aparținând 

domeniului public al municipiului Focșani, T 208, Parcelele 11341, 11345, 11351, 

11352, 11354, 11355, 11357, 11358, 11360;  Inițiator, Primar, Cristi Valentin 

Misăilă 

        Domnul preşedinte de şedinţă Dumitru Victor: „Dacă sunt discuții pe 

marginea acestui proiect de hotărâre...atunci să trecem la vot. Cine este „pentru”? În 

sală toată lumea este „pentru”. În on-line domnul Nedelcu este „pentru”. Domnul 

Nistoroiu? Domnul Zîrnă?” 

        Domnul consilier Nistoroiu Alexandru: „Pentru.” M-ați auzit, da? ” 

        Domnul preşedinte de şedinţă Dumitru Victor: „Acum da. Mulțumesc! 

Domnul Zîrnă?” 

        Domnul consilier Zîrnă Cristian: „Pentru”.  

        Cu  20 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, 

Costea Ionel, Drumea Alina-Ramona, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu Dumitru, 

Macovei Liviu George, Marcu Livia-Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru 

Alexandra, Zîrnă Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Luminiţa, Gongu Emanuel, 

Mocanu Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Pristavu Viorica, Radu Nițu 

și Ungureanu Daniel proiectul numărul 15 de pe ordinea de zi a fost aprobat devenind 

hotărârea nr. 14 

  

        Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 16 pe ordinea de zi:  proiect 

de hotărâre privind însușirea documentației cadastrale și aprobarea 

apartamentării unui număr de 8 blocuri de locuințe pentru tineri destinate 

închirierii – ANL – din  str. Democrației nr. 5,  str. Democrației nr. 7, str. 

Democrației nr. 14, str. Democrației nr. 16, str. Democrației nr. 18, str. 

Democrației nr. 20, str. Democrației nr. 22 și str. Democrației nr. 24, Municipiul 

Focșani, Județul Vrancea;   Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

        Domnul preşedinte de şedinţă Dumitru Victor: „Dacă sunt discuții...dacă nu 

sunt discuții vă propun să trecem la vot. Cine este „pentru”? În sală toată lumea este 

„pentru”. În on-line domnul Nedelcu „pentru”. Domnul Nistoroiu?” 

       Domnul consilier Nistoroiu Alexandru: „Pentru.” 

        Domnul preşedinte de şedinţă Dumitru Victor: „Mulțumesc! Domnul 

Zîrnă?” 

        Domnul consilier Zîrnă Cristian: „Pentru”.  

        Cu  20 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, 

Costea Ionel, Drumea Alina-Ramona, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu Dumitru, 

Macovei Liviu George, Marcu Livia-Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru 

Alexandra, Zîrnă Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Luminiţa, Gongu Emanuel, 

Mocanu Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Pristavu Viorica, Radu Nițu 

și Ungureanu Daniel proiectul numărul 16 de pe ordinea de zi a fost aprobat devenind 

hotărârea nr. 15 
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        Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 17 pe ordinea de zi:  proiect 

de hotărâre privind însușirea și aprobarea documentațiilor cadastrale pentru 

dezmembrarea unor imobile situate în intravilan Municipiul Focșani, înscrise în 

Cărțile Funciare nr. 65468 UAT Focșani, nr. 71383 UAT Focșani și nr. 69526 UAT 

Focșani, aparținând domeniului privat al Municipiului Focșani; Inițiator, 

Primar, Cristi Valentin Misăilă 

       Domnul preşedinte de şedinţă Dumitru Victor: „Dacă sunt discuții, cred că 

aici dumneavoastră, domnul Bîrsan dacă nu mă înșel eu, dacă am reținut bine. Nu e 

străpungerea? Cred că e cu străpungerea...nu mă ajută cineva? nu știe nimeni. Mă rog, 

dacă nu sunt discuții vă propun să trecem la vot. Cine este „pentru”? În sală toată lumea 

este „pentru”. În on-line domnul Nedelcu este „pentru”. Domnul Nistoroiu?” 

        Domnul consilier Nistoroiu Alexandru: „Pentru.” 

        Domnul preşedinte de şedinţă Dumitru Victor: „Mulțumesc! Domnul Zîrnă? 

Domnul Zîrnă?” 

        Cu  19 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, 

Costea Ionel, Drumea Alina-Ramona, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu Dumitru, 

Macovei Liviu George, Marcu Livia-Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru 

Alexandra, Ailincuței Lauriana, Balaban Luminiţa, Gongu Emanuel, Mocanu 

Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Pristavu Viorica, Radu Nițu, 

Ungureanu Daniel și o neparticipare la vot din partea domnului consilier Zîrnă Cristian 

proiectul numărul 17 de pe ordinea de zi a fost aprobat devenind hotărârea nr. 16 

 

        Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 18 pe ordinea de zi:  proiect 

de hotărâre privind aprobarea vânzării fără licitație publică a terenului în 

suprafață de 30,00 mp. situat în Focșani, str. Anul Revoluționar 1848 nr. 1, 

județul Vrancea, T 22, P 1660 înscris în CF 63797, ce aparține domeniului privat 

al Municipiului Focșani, către domnii Vișan Tatiana-Tamara și Maxim Marius;                                                                   

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

        Domnul preşedinte de şedinţă Dumitru Victor: „Dacă sunt discuții pe 

marginea acestui proiect. Dacă nu sunt discuții vă propun să trecem la vot. Cine este 

„pentru”? În sală toată lumea este „pentru”. În on-line domnul Nedelcu este „pentru”. 

Domnul Nistoroiu?” 

        Domnul consilier Nistoroiu Alexandru: „Pentru.” 

        Domnul preşedinte de şedinţă Dumitru Victor: „Mulțumesc!Domnul Zîrnă?” 

        Cu  19 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, 

Costea Ionel, Drumea Alina-Ramona, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu Dumitru, 

Macovei Liviu George, Marcu Livia-Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru 

Alexandra, Ailincuței Lauriana, Balaban Luminiţa, Gongu Emanuel, Mocanu 

Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Pristavu Viorica, Radu Nițu și 

Ungureanu Daniel proiectul numărul 18 de pe ordinea de zi a fost aprobat devenind 

hotărârea nr. 17 

 

        Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 19 pe ordinea de zi: proiect 

de hotărâre privind aprobarea vânzării fără licitație publică a terenului în 

suprafață de 24,00  mp. situat în Focșani, str. Ștefan cel Mare nr. 13, județul 

Vrancea, T 107, P 5654 înscris în CF 70863, ce aparține domeniului privat al 
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Municipiului Focșani, către domnul Marin Cătălin;  Inițiator, Primar, Cristi 

Valentin Misăilă 

        Domnul preşedinte de şedinţă Dumitru Victor: „Dacă sunt discuții. Dacă nu 

sunt discuții vă propun să trecem la vot. Cine este „pentru”? În sală toată lumea este 

„pentru”. În on-line domnul Nedelcu ca de fiecare dată este „pentru”. Domnul 

Nistoroiu?” 

        Domnul consilier Nistoroiu Alexandru: „Pentru.” 

        Domnul preşedinte de şedinţă Dumitru Victor: „Mulțumesc!Domnul Zîrnă?” 

        Domnul consilier Zîrnă Cristian: „Pentru”.  

        Cu  20 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, 

Costea Ionel, Drumea Alina-Ramona, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu Dumitru, 

Macovei Liviu George, Marcu Livia-Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru 

Alexandra, Zîrnă Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Luminiţa, Gongu Emanuel, 

Mocanu Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Pristavu Viorica, Radu Nițu 

și Ungureanu Daniel proiectul numărul 19 de pe ordinea de zi a fost aprobat devenind 

hotărârea nr. 18 

 

        Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 20 pe ordinea de zi: proiect 

de hotărâre privind aprobarea vânzării fără licitație publică a terenului în 

suprafață de 31,00 mp. situat în Focșani, bdul. Unirii nr. 31, județul Vrancea, T 

144, P 7334 înscris în CF 57009, ce aparține domeniului privat al Municipiului 

Focșani, către domnul Covrig Ghiță;  Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

        Domnul preşedinte de şedinţă Dumitru Victor: „Dacă sunt discuții. Dacă nu 

sunt discuții vă propun să trecem la vot. Cine este „pentru”? În sală toată lumea este 

„pentru”. În on-line domnul Nedelcu este „pentru”. Domnul Nistoroiu?” 

        Domnul consilier Nistoroiu Alexandru: „Pentru.” 

        Domnul preşedinte de şedinţă Dumitru Victor: „Mulțumesc!Domnul Zîrnă?” 

        Domnul consilier Zîrnă Cristian: „Pentru”.  

        Cu  20 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, 

Costea Ionel, Drumea Alina-Ramona, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu Dumitru, 

Macovei Liviu George, Marcu Livia-Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru 

Alexandra, Zîrnă Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Luminiţa, Gongu Emanuel, 

Mocanu Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Pristavu Viorica, Radu Nițu 

și Ungureanu Daniel proiectul numărul 20 de pe ordinea de zi a fost aprobat devenind 

hotărârea nr. 19 

 

        Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 21 pe ordinea de zi: proiect 

de hotărâre privind aprobarea vânzării fără licitație publică a terenului în 

suprafață de 40,00 mp. situat în Focșani, str. Bucegi nr. 4, județul Vrancea, T 191, 

P 10478 înscris în CF 57717, ce aparține domeniului privat al Municipiului 

Focșani, către domnul Cel-Mare Ionel; Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

        Domnul preşedinte de şedinţă Dumitru Victor: „Dacă sunt discuții pe 

marginea acestui proiect. Dacă nu sunt discuții vă propun să trecem la vot. Cine este 

„pentru”? În sală toată lumea este „pentru”. În on-line domnul Nedelcu este „pentru”. 

Domnul Nistoroiu?” 

        Domnul consilier Nistoroiu Alexandru: „Pentru.” 
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        Domnul preşedinte de şedinţă Dumitru Victor: „Mulțumesc!Domnul Zîrnă?” 

        Domnul consilier Zîrnă Cristian: „Pentru”.  

        Cu  20 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, 

Costea Ionel, Drumea Alina-Ramona, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu Dumitru, 

Macovei Liviu George, Marcu Livia-Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru 

Alexandra, Zîrnă Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Luminiţa, Gongu Emanuel, 

Mocanu Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Pristavu Viorica, Radu Nițu 

și Ungureanu Daniel proiectul numărul 21 de pe ordinea de zi a fost aprobat devenind 

hotărârea nr. 20 

 

        Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 22 pe ordinea de zi: proiect 

de hotărâre privind aprobarea completărilor aduse anexei la Hotărârea 

Consiliului Local al municipiului Focșani nr. 383/10.12.2015 privind însușirea 

inventarului bunurilor care aparțin domeniul public  al municipiului Focșani, cu 

modificările și completările ulterioare; Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

        Domnul preşedinte de şedinţă Dumitru Victor: „Dacă sunt discuții pe 

marginea acestui proiect. Dacă nu sunt discuții vă propun să trecem la vot. Cine este 

„pentru”? În sală toată lumea este „pentru”. În on-line domnul Nedelcu este „pentru”. 

Domnul Nistoroiu?” 

        Domnul consilier Nistoroiu Alexandru: „Pentru.” 

        Domnul preşedinte de şedinţă Dumitru Victor: „Mulțumesc!Domnul Zîrnă?” 

        Domnul consilier Zîrnă Cristian: „Pentru”.  

       Cu  20 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, 

Costea Ionel, Drumea Alina-Ramona, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu Dumitru, 

Macovei Liviu George, Marcu Livia-Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru 

Alexandra, Zîrnă Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Luminiţa, Gongu Emanuel, 

Mocanu Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Pristavu Viorica, Radu Nițu 

și Ungureanu Daniel proiectul numărul 22 de pe ordinea de zi a fost aprobat devenind 

hotărârea nr. 21 

 

        Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 23 pe ordinea de zi: proiect 

de hotărâre pentru completarea și modificarea HCL nr. 384/2015 privind 

aprobarea inventarului bunurilor care alcătuiesc domeniul privat al municipiului 

Focșani, cu modificările și completările ulterioare; Inițiator, Primar, Cristi 

Valentin Misăilă 

        Domnul preşedinte de şedinţă Dumitru Victor: „Dacă sunt discuții. Dacă nu 

sunt discuții vă propun să trecem la vot. Cine este „pentru”? În sală toată lumea este 

„pentru”. În on-line domnul Nedelcu este „pentru”. Domnul Nistoroiu? Domnul 

Zîrnă?” 

        Domnul consilier Nistoroiu Alexandru: „Pentru.” 

        Domnul consilier Zîrnă Cristian: „Pentru”.  

        Domnul preşedinte de şedinţă Dumitru Victor: „Mulțumesc!” 

        Cu  20 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, 

Costea Ionel, Drumea Alina-Ramona, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu Dumitru, 

Macovei Liviu George, Marcu Livia-Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru 

Alexandra, Zîrnă Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Luminiţa, Gongu Emanuel, 
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Mocanu Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Pristavu Viorica, Radu Nițu 

și Ungureanu Daniel proiectul numărul 23 de pe ordinea de zi a fost aprobat devenind 

hotărârea nr. 22 

 

        Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 24 pe ordinea de zi: proiect 

de hotărâre privind aprobarea clasificării unității locative situate în Focșani str. 

Căpitan Crețu Florin nr. 20, bl. 20, ap. 01, ce aparține domeniului privat al 

municipiului Focșani, în locuință de serviciu și repartizarea acesteia doamnei 

Bîlcan Irina;  Inițiatori, consilieri locali Marcu Livia-Silvia, Stroie Mirela, 

Macovei Liviu-George 

        Domnul preşedinte de şedinţă Dumitru Victor: „Dacă sunt discuții pe 

marginea acestui proiect. Dacă nu sunt discuții vă propun să trecem la vot. Cine este 

„pentru”? În sală toată lumea este „pentru”. În on-line domnul Nedelcu este „pentru”. 

Domnul Nistoroiu?” 

        Domnul consilier Nistoroiu Alexandru: „Pentru.” 

        Domnul preşedinte de şedinţă Dumitru Victor: „Mulțumesc!Domnul Zîrnă?” 

        Domnul consilier Zîrnă Cristian: „Pentru”.  

        Cu  20 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, 

Costea Ionel, Drumea Alina-Ramona, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu Dumitru, 

Macovei Liviu George, Marcu Livia-Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru 

Alexandra, Zîrnă Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Luminiţa, Gongu Emanuel, 

Mocanu Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Pristavu Viorica, Radu Nițu 

și Ungureanu Daniel proiectul numărul 24 de pe ordinea de zi a fost aprobat devenind 

hotărârea nr. 23 

 

        Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 25 pe ordinea de zi: proiect 

de hotărâre privind aprobarea repartizării unei locuințe de necesitate pentru 

doamna Stancu Anișoara Adriana, în imobilul din Focșani, strada Albinei nr. 18;  

Inițiatori, consilieri locali Marcu Livia-Silvia, Stroie Mirela, Macovei Liviu-

George 

        Domnul preşedinte de şedinţă Dumitru Victor: „Dacă sunt discuții pe 

marginea acestui proiect. Dacă nu sunt discuții vă propun să trecem la vot. Cine este 

„pentru”? În sală toată lumea este „pentru”. În on-line domnul Nedelcu este „pentru”. 

Domnul Nistoroiu?” 

        Domnul consilier Nistoroiu Alexandru: „Pentru.” 

        Domnul preşedinte de şedinţă Dumitru Victor: „Mulțumesc!Domnul Zîrnă?” 

        Domnul consilier Zîrnă Cristian: „Pentru”.  

        Cu  20 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, 

Costea Ionel, Drumea Alina-Ramona, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu Dumitru, 

Macovei Liviu George, Marcu Livia-Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru 

Alexandra, Zîrnă Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Luminiţa, Gongu Emanuel, 

Mocanu Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Pristavu Viorica, Radu Nițu 

și Ungureanu Daniel proiectul numărul 25 de pe ordinea de zi a fost aprobat devenind 

hotărârea nr. 24 
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        Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 26 pe ordinea de zi: proiect 

de hotărâre privind aprobarea listei nominale cu persoanele cărora li se 

repartizează locuințe pentru tineri destinate închirierii, conform Normelor 

metodologice de punere în aplicare a prevederilor Legii nr. 152/1998 republicată, 

cu modificările și completările ulterioare și a Hotărârii Consiliului Local nr. 167 

din 30.05.2023 privind aprobarea listei de priorități; Inițiatori, consilieri locali 

Tătaru Alexandra, Dumitru Victor, Macovei Liviu-George, Zîrnă Cristian 

        Domnul preşedinte de şedinţă Dumitru Victor: „Dacă sunt discuții pe 

marginea acestui proiect. Dacă nu sunt discuții vă propun să trecem la vot. Cine este 

„pentru”? În sală toată lumea este „pentru”. În on-line domnul Nedelcu este „pentru”. 

Domnul Nistoroiu?” 

        Domnul consilier Nistoroiu Alexandru: „Pentru.” 

        Domnul preşedinte de şedinţă Dumitru Victor: „Mulțumesc!Domnul Zîrnă?” 

        Domnul consilier Zîrnă Cristian: „Pentru”.  

        Cu  20 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, 

Costea Ionel, Drumea Alina-Ramona, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu Dumitru, 

Macovei Liviu George, Marcu Livia-Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru 

Alexandra, Zîrnă Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Luminiţa, Gongu Emanuel, 

Mocanu Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Pristavu Viorica, Radu Nițu 

și Ungureanu Daniel proiectul numărul 26 de pe ordinea de zi a fost aprobat devenind 

hotărârea nr. 25 

 Domnul consilier Nistoroiu Alexandru a ieșit din online. 

 

        Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 27 pe ordinea de zi: proiect 

de hotărâre pentru modificarea şi completarea Hotărârii Consiliului local al 

municipiului Focșani nr. 445/29 noiembrie 2023 privind reglementarea circulaţiei 

rutiere pentru  autovehiculele de transport mărfuri cu masa maximă autorizată 

mai mare de 3,5 tone, exceptând mijloacele de transport în comun pe raza 

Municipiului Focşani; Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

        Domnul preşedinte de şedinţă Dumitru Victor: „Dacă sunt discuții. Vă rog, 

domnule primar!” 

        Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Da, vă 

mulțumesc domnule președinte de ședință. Propun un amendament: se modifică Art.5 

(1) astfel:  

        Art.5 Sancțiuni și contravenții 

       (1)Accesul pe arterele Municipiului Focșani fără a deține aviz de acces sau 

autorizație unică de acces se sancționează cu amendă contravențională cuprinsă între 

2000-2500 lei. Aceeași sancțiune se aplică și pentru nerespectarea prevederilor art. 4. 

Mulțumesc! ” 

        Domnul preşedinte de şedinţă Dumitru Victor: „Care prevede...articolul 4 

care prevede...vă rog.” 

        Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Art. 4 

prevede: se interzice descărcarea/încărcarea și accesul către rampele de aprovizionare 

a mărfurilor în intervalul orar 22.00-06.00, dacă punctele de descărcare ale societății 

comerciale sunt amplasate la o distanță mai mică de 100 de metri de cea mai apropiată 
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locuință. Fac excepție aprovizionările cu lapte proaspăt și produse de panificație. 

Mulțumesc! ” 

        Domnul preşedinte de şedinţă Dumitru Victor: „Mulțumesc domnule primar! 

Deocamdată votăm amendamentul domnului primar. Cine este „pentru” 

amendamentul domnului primar? În sală toată lumea este „pentru”. În on-line domnul 

Nedelcu este „pentru”. Domnul Zîrnă este „pentru”. 

         Cu  19 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, 

Costea Ionel, Drumea Alina-Ramona, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu Dumitru, 

Macovei Liviu George, Marcu Livia-Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru 

Alexandra, Zîrnă Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Luminiţa, Gongu Emanuel, 

Mocanu Georgian, Nedelcu Mihai, Pristavu Viorica, Radu Nițu și Ungureanu Daniel 

amendamentul domnului primar a fost aprobat. 

        Domnul preşedinte de şedinţă Dumitru Victor: „Vă rog, domnul consilier 

Bîrsan!” 

        Domnul consilier Bîrsan Costel: „Mulțumesc domnule președinte! Vreau să 

atrag atenția, cred că este o eroare la acest proiect, mă refer la adresa trimisă de 

Patriarhie către Primăria Municipiului Focșani în care spune că se cere scutirea de plată 

a taxelor pentru autovehiculul BZ 15 ABV care asigură aprovizionarea cu lumânări și 

alte produse pentru bisericile din Focșani având un caracter neeconomic. Eu cred că 

aici este o eroare, nu cred că este o minciună pentru că în actele feței bisericești știu că 

minciuna este un păcat greu, pedepsit aspru și dânșii știu mai bine ca noi despre ce este 

vorba. Cred că este pur și simplu o eroare pentru că aceste lumânări care se transportă 

cu acest vehicul se vând în biserici. ” 

        Domnul preşedinte de şedinţă Dumitru Victor: „Se vând la prețul de colț 

domnul Bîrsan.” 

        Domnul consilier Bîrsan Costel: „Dar se vând, este o activitate economică, 

financiară, ca atare cred că este o eroare, asta am vrut să subliniez. Mulțumesc!” 

        Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Nu este 

activitate economică, bisericile din câte știu...activitatea de comercializare prin 

instituțiile de cult nu sunt considerate activități economice din punct de vedere al 

Codului Fiscal. Vă mulțumesc! Domnul Macovei cred că poate să facă o precizare... 

dar noi nu vorbim aici de modificarea proiectelor pe care le-am propus astăzi dezbaterii 

și aprobării Consiliului Local am venit cu o extindere, dumnealor au venit cu o 

chestiune punctuală dar ne-am dat seama că am scăpat din vedere un aspect extrem de 

important, acela că în anumite situații, la anumite înmormântări unii cetățeni utilizează 

și mașini mai mari de 3,5 tone, nu știu dacă este cazul ca într-un moment nefericit când 

însoțim o rudă, un prieten pe ultimul drum să ne mai gândim să mai scoatem și aviz 

pentru accesul pe drumurile publice din Municipiul Focșani pentru mașini mai mari de 

3,5 tone. De fapt aici este problema și dacă s-a introdus și această prevedere dumnealor 

au făcut o adresă, într-adevăr nu au foarte multe intrări în oraș cu acea mașină, nu este 

o mașină de mare tonaj dar mi se pare firesc să-i sprijinim în acest sens, dacă 

dumneavoastră considerați că este neoportun este dreptul dumneavoastră, votați în 

consecință.” 

        Domnul preşedinte de şedinţă Dumitru Victor: „Mulțumim domnule primar! 

Domnul consilier Macovei.” 
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        Domnul consilier Macovei Liviu George: „Am citit și eu adresa de la 

Arhiepiscopia Buzăului dar dacă tot este o activitate neeconomică, cum așa se susține 

și așa se exprimă, de ce nu am pune și ONG-urile, pentru că ONG-urile din oraș tot o 

activitate neneconomică poate desfășoară și cred că ar fi de bun augur, domnule 

primar.”  

        Domnul preşedinte de şedinţă Dumitru Victor: „Să înțeleg că este un 

amendament domnule consilier Macovei?” 

        Domnul consilier Macovei Liviu George: „Și înțeleg că voi face un 

amendament.”  

        Domnul preşedinte de şedinţă Dumitru Victor: „Deci faceți un amendament, 

ca să fim clari.” 

        Domnul consilier Macovei Liviu George: „După litera k se introduc trei litere 

ce vor avea următorul cuprins, respectiv la litera n: vehiculele care asigură 

aprovizionarea pentru ONG-urile din Focșani vor avea gratuitate....da.” 

        Domnul preşedinte de şedinţă Dumitru Victor: „Foarte bună propunerea 

domnului Macovei. Supun la vot domnul Macovei. Cine este „pentru” amendamentul 

domnului Macovei? În sală domnii din partea....” 

        Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Adică 

dacă intră cu un tir agabaritic, nu că aici noi vorbim de mașini mai mari de 3,5 tone și 

dacă intră un transport agabaritic, nu știu...îl lăsăm așa să circule peste tot? ” 

        Domnul consilier Macovei Liviu George: „Pentru aprovizionarea ONG-

urilor....păi nu, conform regulamentului, îl lăsăm pentru că ei nu au activitate 

economică, nu au activitate economică. Când se poate întâmpla lucrul acesta? Nu cred 

că există vreodată, adică peste 3,5 tone va fi o dată la an, probabil, dacă vor fi. ” 

        Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: 

„Considerați în categoria aceasta ....” 

        Domnul consilier Macovei Liviu George: „Consider pentru că orașul Focșani 

are...” 

        Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: 

„Considerați că în aceste categorii intră și partidele? Nu știu, mă gândesc poate în 

perspectiva...anului 2024 vă gândiți că o să veniți cu tirul să faceți niște aprovizionări 

de materiale electorale, nu știu, nu înțeleg.” 

        Domnul preşedinte de şedinţă Dumitru Victor: „Noi ne-am gândit la 

dumneavoastră poate la organizația locală PSD.” 

        Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Nu avem 

nevoie.” 

        Domnul consilier Macovei Liviu George: „Nicio problemă, nu au activitate 

economică...” 

        Domnul preşedinte de şedinţă Dumitru Victor: „Haideți să nu o mai lungim, 

acum dacă sunt...intervin în calitate de președinte de ședință, dacă aveți o altă opinie 

v-o exprimați prin vot. Cine este „pentru” amendamentul domnului Macovei? Deci, 

încă o dată, în sală...amendamentul....al domnului primar s-a votat. Avem în sală 11 

voturi „pentru”. În on-line domnul Nedelcu este „pentru”. Domnul Zîrnă?” 

        Domnul consilier Zîrnă Cristian: „Pentru ce? Pentru amendamentul domnului 

Macovei?” 

        Domnul preşedinte de şedinţă Dumitru Victor: „Exact.” 
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        Domnul consilier Zîrnă Cristian: „Pentru”.  

        Cu  12 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, 

Costea Ionel, Drumea Alina-Ramona, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu Dumitru, 

Macovei Liviu George, Marcu Livia-Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru 

Alexandra, Zîrnă Cristian, Nedelcu Mihai, și 7 voturi „abținere” din partea doamnelor 

și domnilor consilieri Ailincuței Lauriana, Balaban Luminiţa, Gongu Emanuel, 

Mocanu Georgian, Pristavu Viorica, Radu Nițu și Ungureanu Daniel amendamentul 

domnului Macovei a fost aprobat. 

        Domnul preşedinte de şedinţă Dumitru Victor: „Acum supun la vot proiectul 

numărul 27 în integralitatea sa, cu cele 2 amendamente, vă rog să fiți atenți...trei? nu 

sunt trei...două. Cine este „pentru”? În sală toată lumea este „pentru”. În on-line 

domnul Nedelcu este „pentru”. Domnul Zîrnă bănuiesc că nu are nimic împotrivă. 

Domnul Zîrnă? 

        Domnul consilier Zîrnă Cristian: „Pentru”.  

       C u  19 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, 

Costea Ionel, Drumea Alina-Ramona, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu Dumitru, 

Macovei Liviu George, Marcu Livia-Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru 

Alexandra, Zîrnă Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Luminiţa, Gongu Emanuel, 

Mocanu Georgian, Nedelcu Mihai, Pristavu Viorica, Radu Nițu și Ungureanu Daniel 

proiectul numărul 27 de pe ordinea de zi a fost aprobat devenind hotărârea nr. 26 

 

        Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 28 pe ordinea de zi: proiect 

de hotărâre privind aprobarea Raportului Informării și Consultării Publicului 

nr. 102195/12.10.2023 privind documentația P.U.Z. și aprobarea Planului 

Urbanistic Zonal „PUZ – construire unitate pentru servicii de întreținere auto 

P+2E și hală depozitare cu sediu birouri P+2E” – municipiul Focșani, str. Calea 

Munteniei T. 83, P. %435, pe terenul identificat cu numărul cadastral 67851, în 

suprafață de 3841 m2;  Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

        Domnul preşedinte de şedinţă Dumitru Victor: „Dacă sunt discuții pe 

marginea acestui proiect. Dacă nu sunt discuții vă propun să trecem la vot. Cine este 

„pentru”? În sală toată lumea este „pentru”. În on-line domnul Nedelcu este „pentru”. 

Domnul Zîrnă este „pentru”.” 

        Cu  19 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, 

Costea Ionel, Drumea Alina-Ramona, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu Dumitru, 

Macovei Liviu George, Marcu Livia-Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru 

Alexandra, Zîrnă Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Luminiţa, Gongu Emanuel, 

Mocanu Georgian, Nedelcu Mihai, Pristavu Viorica, Radu Nițu și Ungureanu Daniel 

proiectul numărul 28 de pe ordinea de zi a fost aprobat devenind hotărârea nr. 27 

 

        Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 29 pe ordinea de zi: proiect 

de hotărâre privind atribuirea de denumire străzii private aflate în intravilanul 

municipiului Focșani, T. 4, 106, P. 138, 136, 139, 2887, număr cadastral 67455;                                                 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

        Domnul preşedinte de şedinţă Dumitru Victor: „Dacă sunt discuții, bănuiesc 

că nu sunt. Cine este „pentru”? În sală toată lumea este „pentru”. În on-line domnul 

Nedelcu este „pentru”. Domnul Zîrnă ?” 
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        Domnul consilier Zîrnă Cristian: „Pentru”.  

         

Cu  19 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, 

Costea Ionel, Drumea Alina-Ramona, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu Dumitru, 

Macovei Liviu George, Marcu Livia-Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru 

Alexandra, Zîrnă Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Luminiţa, Gongu Emanuel, 

Mocanu Georgian, Nedelcu Mihai, Pristavu Viorica, Radu Nițu și Ungureanu Daniel 

proiectul numărul 29 de pe ordinea de zi a fost aprobat devenind hotărârea nr. 28 

       Domnul preşedinte de şedinţă Dumitru Victor: „Proiectul numărul 30 și 31 nu 

au aviz.” 

 

        Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 32 pe ordinea de zi: proiect 

de hotărâre privind desemnarea de către Consiliul Local al Municipiului Focșani 

a doi consilieri locali pentru a face parte din comisia de evaluare a performanțelor 

profesionale individuale ale Secretarului General al Municipiului Focșani pentru 

acivitatea desfășurată în anul 2023; Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

        Domnul preşedinte de şedinţă Dumitru Victor: „PNL-USR la comisii am 

făcut eu și în consecință o să fac tot eu propunerea, PNL-USR propune pe domnul 

consilier Macovei și pe subsemnatul. Am epuizat ordinea de zi. ” 

        Domnul consilier Radu Nițu: „Nu ați epuizat domnule.”  

        Domnul preşedinte de şedinţă Dumitru Victor: „Am epuizat ordinea inițială, 

domnul Nițu nu vă grăbiți ca fata mare.” 

        Domnul consilier Radu Nițu: „Am făcut și noi o propunere domnule. Ați 

uitat?”  

        Domnul preşedinte de şedinţă Dumitru Victor: „Scuzați, mă scuzați! Mă 

scuzați, vă rog domnule...vă rog, mii de scuze!” 

        Domnul consilier Radu Nițu: „Ce să vă scuz domnule...deci haideți fiți atent, 

păcat că... Noi, grupul PSD în alianță cu PNL-ul propunem pe doamna profesor 

Ailincuței Lauriana.”  

        Domnul preşedinte de şedinţă Dumitru Victor: „Da, mulțumesc! Mulțumesc, 

supun la vot, nu, nu supun la vot...votăm...” 

        Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță: 

„Comisia de numărare a voturilor. ” 

        Domnul preşedinte de şedinţă Dumitru Victor: „...comisia de numărare a 

voturilor: domnul Răduță și domnul Gheoca de la PNL-USR...și PSD?” 

        Domnul consilier Radu Nițu: „Tot mai sunteți cu USR-ul? Noi propunem pe 

domnul consilier Ungureanu Daniel.”  

        Domnul preşedinte de şedinţă Dumitru Victor: „Supun la vot comisia. Cine 

este „pentru”? În sală toată lumea este „pentru”. În on-line domnul Nedelcu este 

„pentru”. Domnul Zîrnă?” 

        Domnul consilier Zîrnă Cristian: „Pentru”.  

        Cu 18 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, 

Drumea Alina-Ramona, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu Dumitru, Macovei Liviu 

George, Marcu Livia-Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru Alexandra, Zîrnă 

Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Luminiţa, Gongu Emanuel, Mocanu Georgian, 
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Nedelcu Mihai, Pristavu Viorica, Radu Nițu și Ungureanu Daniel comisia de numărare 

a voturilor în urma votului secret a fost aprobată. 

 

         Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 33 în completarea ordinii de 

zi: proiect de hotărâre privind avizarea Analizei fundamentate a Societății 

Transport Public S.A. Focșani referitor la modul în care este afectată societatea 

de prevederile cuprinse în Capitolul III, Secțiunea 2 – Măsuri referitoare la 

disciplina economico-financiară a operatorilor economici din Legea nr. 296/2023 

privind unele măsuri fiscal-bugetare pentru asigurarea sustenabilității financiare 

a României pe termen lung;  Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

        Domnul preşedinte de şedinţă Dumitru Victor: „Cum am lămurit la comisii 

vă propun să trecem la vot.  Cine este „pentru”? În sală toată lumea este „pentru”. În 

on-line domnul Nedelcu este „pentru”. Domnul Zîrnă?” 

        Domnul consilier Zîrnă Cristian: „Pentru”.  

        Cu  19 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, 

Costea Ionel, Drumea Alina-Ramona, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu Dumitru, 

Macovei Liviu George, Marcu Livia-Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru 

Alexandra, Zîrnă Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Luminiţa, Gongu Emanuel, 

Mocanu Georgian, Nedelcu Mihai, Pristavu Viorica, Radu Nițu și Ungureanu Daniel 

proiectul numărul 33 în completarea ordinii de zi a fost aprobat devenind hotărârea 

nr. 29 

 

  Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 34 în completarea ordinii de 

zi: proiect de hotărâre privind aprobarea dării în administrare pe o perioadă de 

10 ani către Creșa Focșani din Municipiul Focșani a imobilelor clădiri și terenuri 

aferente în care funcționează Creșa nr. 1 și Creșa nr. 7 din Focșani;  Inițiator, 

Primar, Cristi Valentin Misăilă 

        Domnul preşedinte de şedinţă Dumitru Victor: „Dacă sunt discuții pe 

marginea acestui proiect. Dacă nu sunt vă propun să trecem la vot. Cine este „pentru”? 

În sală toată lumea este „pentru”. În on-line domnul Nedelcu este „pentru”. Domnul 

Zîrnă este „pentru”, bănuiesc.” 

        Domnul consilier Zîrnă Cristian: „Pentru”.  

        Cu 19 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, 

Costea Ionel, Drumea Alina-Ramona, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu Dumitru, 

Macovei Liviu George, Marcu Livia-Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru 

Alexandra, Zîrnă Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Luminiţa, Gongu Emanuel, 

Mocanu Georgian, Nedelcu Mihai, Pristavu Viorica, Radu Nițu și Ungureanu Daniel 

proiectul numărul 34 în completarea ordinii de zi a fost aprobat devenind hotărârea 

nr. 30 

 

        Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 35 în completarea ordinii de 

zi: proiect de hotărâre privind aprobarea acordului pentru înscrierea Colegiului 

Tehnic „Edmond Nicolau” Focșani în Programul Național „Masă Sănătoasă” în 

anul 2024;  Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 
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        Domnul preşedinte de şedinţă Dumitru Victor: „Dacă sunt discuții, dacă nu 

sunt discuții să trecem la vot. Cine este „pentru”? În sală toată lumea este „pentru”. În 

on-line domnul Nedelcu este „pentru”. Domnul Zîrnă este „pentru”. Mulțumesc!” 

        Domnul consilier Zîrnă Cristian: „Pentru”.  

       Cu 19 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, 

Costea Ionel, Drumea Alina-Ramona, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu Dumitru, 

Macovei Liviu George, Marcu Livia-Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru 

Alexandra, Zîrnă Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Luminiţa, Gongu Emanuel, 

Mocanu Georgian, Nedelcu Mihai, Pristavu Viorica, Radu Nițu și Ungureanu Daniel 

proiectul numărul 35 în completarea ordinii de zi a fost aprobat devenind hotărârea 

nr. 31 

 

        Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 36 în completarea ordinii de 

zi: proiect de hotărâre privind aprobarea alocării din bugetul local al 

Municipiului Focşani pe anul 2024 a sumei de 500 lei pentru premierea șahistului 

junior Adelin-Ștefan Dăscălescu, pentru clasarea pe locul I la categoria U15 la 

Campionatul Național de Șah „Elisabeta Polihroniade”;  Inițiator, Primar, Cristi 

Valentin Misăilă 

        Domnul preşedinte de şedinţă Dumitru Victor: „Dacă sunt discuții, dacă nu 

sunt discuții vă propun să trecem la vot. Cine este „pentru”? În sală toată lumea este 

„pentru”. În on-line domnul Nedelcu este „pentru”. Domnul Zîrnă?” 

        Domnul consilier Zîrnă Cristian: „Pentru”.  

        Cu 19 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, 

Costea Ionel, Drumea Alina-Ramona, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu Dumitru, 

Macovei Liviu George, Marcu Livia-Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru 

Alexandra, Zîrnă Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Luminiţa, Gongu Emanuel, 

Mocanu Georgian, Nedelcu Mihai, Pristavu Viorica, Radu Nițu și Ungureanu Daniel 

proiectul numărul 36 în completarea ordinii de zi a fost aprobat devenind hotărârea 

nr. 32 

 

         Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 37 în completarea ordinii de 

zi: proiect de hotărâre privind aprobarea constiuirii cu titlul gratuit a dreptului 

de uz și servitute asupra unui teren în suprafață totală de 1574,00 mp, aparținând 

domeniului privat al Municipiului Focșani, str. Cpt. Valter Mărăcineanu – CF 

69466, Aleea Margaretelor – CF 69427 și Aleea Crizantemelor – CF 69428, către 

Distribuție Energie Electrică România S.A. Cluj Napoca Sucursala Focșani, în 

vederea realizării lucrării „Alimentare cu energie electrică ansamblul locuințe 

individuale”, beneficiar domnul Covrig Ghiță prin Societatea Electric Light SRL; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

        Domnul preşedinte de şedinţă Dumitru Victor: „Dacă sunt discuții, dacă nu 

sunt discuții vă propun să trecem la vot. Cine este „pentru”? În sală toată lumea este 

„pentru”. În on-line domnul Nedelcu este „pentru”. Domnul Zîrnă este „pentru”. 

        Domnul consilier Zîrnă Cristian: „Pentru”.  

        Cu 19 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, 

Costea Ionel, Drumea Alina-Ramona, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu Dumitru, 

Macovei Liviu George, Marcu Livia-Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru 
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Alexandra, Zîrnă Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Luminiţa, Gongu Emanuel, 

Mocanu Georgian, Nedelcu Mihai, Pristavu Viorica, Radu Nițu și Ungureanu Daniel 

proiectul numărul 37 în completarea ordinii de zi a fost aprobat devenind hotărârea 

nr. 33 

 

         Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 38 în completarea ordinii de 

zi: proiect de hotărâre privind modificarea anexei nr. 1 și anexei nr. 2 la 

Hotărârea Consiliului local al municipiului Focșani nr. 475/2023 privind 

aprobarea organigramei, statului de funcții și numărului de personal pentru 

Direcția de Asistență Socială Focșani, ca urmare a reorganizării; Inițiator, 

Primar, Cristi Valentin Misăilă 

        Domnul preşedinte de şedinţă Dumitru Victor: „Dacă sunt discuții, dacă nu 

sunt discuții vă propun să trecem la vot. Cine este „pentru”? În sală toată lumea este 

„pentru”. În on-line domnul Nedelcu este „pentru”. Domnul Zîrnă este „pentru”. 

        Domnul consilier Zîrnă Cristian: „Pentru”.  

        Cu 19 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, 

Costea Ionel, Drumea Alina-Ramona, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu Dumitru, 

Macovei Liviu George, Marcu Livia-Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru 

Alexandra, Zîrnă Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Luminiţa, Gongu Emanuel, 

Mocanu Georgian, Nedelcu Mihai, Pristavu Viorica, Radu Nițu și Ungureanu Daniel 

proiectul numărul 38 în completarea ordinii de zi a fost aprobat devenind hotărârea 

nr. 34 

 

        Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță: 

„Vin imediat buletinele de vot. ” 

        Domnul preşedinte de şedinţă Dumitru Victor: „Trecem la vot sau mergem 

în continuare cu partea a II-a, trecem cu partea a II-a și votăm la urmă. Colegii opinii? 

De acord, mulțumesc! Da, bun...și după, secțiunea a III-a sau mă rog cum doriți. 

        Secțiunea a II-a: Adresa Direcției de Asistență Socială Focșani nr.  

300/9.01.2024  înregistrată la Primăria municipiului Focșani sub nr. 2708/10.01.2024 

privind efectuarea orelor de muncă în folosul comunității de persoanele apte de muncă 

beneficiare de ajutor social pe luna decembrie 2023. Domnul consilier Costea vă rog 

frumos să nu perturbați ședința.  

        Punctul numărul 2 din Secțiunea a II-a: Raport nr. 488/11.01.2024 privind 

verificarea activității asistenților personali ai persoanelor cu handicap pe semestrul al 

II-lea al anului 2023, asistenți care lucrează în baza contractului de muncă încheiat cu 

Direcția de Asistență Socială Focșani. 

        Punctul numărul 3: Solicitările Federației Sindicatelor din Educație „Spiru 

Haret” nr. 81/2024 și nr. 82/2024 de revocare a domnului consilier local Bîrsan Costel 

din funcția de membru al consiliului de administrație al Colegiului Național Pedagogic 

„Spiru Haret” Focșani. 

        Domnul preşedinte de şedinţă Dumitru Victor: „Mulțumesc! Cam asta a fost 

tot. Vă rog domnule consilier Bîrsan! ” 

        Domnul consilier Bîrsan Costel: „Mulțumesc domnule președinte! Sper să 

aveți răbdare cu mine, că am biroul plin de hârtii pe care vreau să vi le expun. Trebuie 

să recunosc că mi s-a ridicat mingea la fileu foarte elegant și voi aduce în discuție un 
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subiect foarte controversat, o temă de discuție, de bîrfă, cum vreți să o luați 

dumneavoastră, ce se petrece la Inspectoratul Școlar Vrancea și la Liceul Pedagogic 

Focșani. Elementul central al acestei povești este doamna secretară Roșcan Paulina, 

deci doamna Roșcan Paulina este secretară la Liceul Pedagogic Focșani, din câte știu 

eu de circa 20 de ani. Doamna are un liceu de profil economic, o facultate terminată la 

vârsta de 42 de ani, pe la Brașov, o facultate de informatică și un doctorat în inginerie 

industrială, vă dați seama, deci o doamnă de un nivel intelectual extraordinar de ridicat. 

În Liceul Pedagogic directorii care au încercat să conducă singuri și nu s-au supus 

influenței doamnei Roșcan au fost demiși sau au fost obligați să demisioneze. O altă 

categorie de directori s-au supus și au dus mandatul până la capăt dar au predat 

conducerea liceului doamnei secretară. Actuala directoare a Liceului Pedagogic nu s-

a supus și de aici au început problemele, războiul dus de doamna Roșcan și întreg 

Inspectoratul Școlar împotriva actualei directoare și împotriva Liceului Pedagogic. Eu 

am discutat cu profesori care se trezeau cu elevi în clasele lor fără să știe cum au aterizat 

acolo, de unde au venit, ei fiind...acești profesori în consiliul de administrație a școlii, 

vă dați seama câte transferuri, ce s-a întâmplat acolo fără ca și consiliul de 

administrație, conducerea școlii să știe. La întrebările lor primeau un singur răspuns 

”știe doamna Roșcan ”, da, e o doamnă care le știe pe toate. În Inspectoratul Școlar 

doamna Roșcan și-a impus dominația pas cu pas, impunând angajarea om cu om a unor 

persoane profund loiale dumneaei. Astfel și inspectorii generali care nu se supuneau 

voinței doamnei Roșcan erau izolați, sabotați, plimbați prin tribunale pentru lucruri 

inventate de această doamnă. În acest fel și-a asigurat dominația totală a învățământului 

vrâncean provocând mari turbulențe în interiorul acestuia. Doamna, cum spuneam, are 

un doctorat și pe diplomele de bacalaureat ale elevilor contrar legii doamna își scrie 

acolo, doctor informatician, profesor de renume mondial și așa mai departe, savantă de 

renume mondial, doamna Roșcan Paulina. ” 

        Domnul preşedinte de şedinţă Dumitru Victor: „Ștefan Gheorghiu a 

terminat?” 

        Domnul consilier Bîrsan Costel: „Cred că da, dar nu iese la CV-ul dânsei. Din 

2017, de când s-a schimbat legea care prevede că indemnizația de doctorat este sau 

poate fi luată dacă doctoratul are o legătură conexă cu funcția deținută de respectiva 

persoană, ori, acest lucru nu s-a întâmplat și doamna care făcea salariile și-a atribuit 

salarii până în 2023.  

Meseria de secretară este o meserie onorabilă, dar stau și mă întreb, cum de o 

persoană, de o asemenea capacitate intelectuală stă pe o asemenea funcție, având o 

licență, repet, de informatică și un doctorat în inginerie industrială. 

Dați-mi voie să mă pronunț! Eu am mari dubii cu privire la autenticitatea tezei 

de doctorat și voi face diligențele necesare să vedem dacă nu cumva este plagiată. Eu 

am așa un feeling că este plagiată în totalitate. Cum să ne explicăm obsesia, 

consecvența și tenacitatea acestei doamne de a prelua controlul Liceului Pedagogic? 

Eu cred că am răspunsul. Pentru a șterge urmele unor fapte penale pe care le-a comis 

împreună cu alte persoane, printre care, fiul doamnei Roșcan a fost angajat falsificând 

procesele-verbale ale Consiliului de Administrație. A încercat să-și angajeze fiul acolo 

pentru a-și continua influența și în viitor, având în vederea vârsta doamnei, probabil că 

a trebuit să-și lase acolo și o continuitate.  
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Din câte am înțeles și fiica doamnei Roșcan este de asemenea angajată la 

sindicatul dumneaei. Din isprăvile doamnei Roșcan, ce aș putea să vă spun aici? A 

închis biroul, nu a răspuns la telefon, a sechestrat în biroul dânsei, a sechestrat nu este 

bine spus, a încuiat în biroul dânsei documente importante, registre, computere de care 

liceul nu se putea dispensa și nu a venit la serviciu cu zilele, motivând că este 

degrevată, în felul acesta liceul fiind blocat.  

A șters din computerele liceului programe EduSal, Revisal, tot ceea ce a putut. 

Nimeni nu i-a făcut nimic, nimeni nu s-a sesizat. A încercat împreună cu Inspectoratul 

Școlar blocarea angajării altor persoane, altor secretare, care ar fi ajutat la bunul mers 

la liceului.  

Totuși, după angajarea personalului necesar, care s-a reușit, cu chiu cu vai, au 

început șantajul și amenințările împotriva noilor angajați. Să plece sau să nu execute 

dispozițiile conducerii liceului. Toate acestea pentru blocarea activității liceului și 

determinarea directorului să-și dea demisia.  

Printre alte isprăvi, a constituit o asociație de tip CAR și a efectuat operațiuni 

financiare, lucru total ilegal, fără a avea avizul Băncii Naționale, al  ANAF-ului și  al 

altor instituții abilitate. Planează suspiciuni cu privire la fondurile obținute din cotizații 

ale membrilor de sindicat.  

Doamna respectivă  a fost exclusă din Consiliul de Administrație  din cauza 

comportamentului defectuos, jignitor, ofensator la adresa membrilor Consiliului de 

Administrație, precum și a acțiunilor de influențare a votului din Consiliul de 

Administrație. S-a cerut de către conducerea școlii și de către Consiliul de 

Administrație ca sindicatul să  desemneze o altă persoană, pentru ca aceste lucrări să 

poată continua într-un climat, să zicem civilizat și s-a refuzat. De asemenea, i s-au cerut 

sindicatului documentele de reprezentativitate, fiind obligată conform legii să le 

prezinte conducerii liceului, pentru a putea fi numită ca și observator în cadrul 

Consiliului de Administrație, lucru care nu s-a întâmplat.  

Văzând că nu mai poate domina în mod despotic Liceul Pedagogic, doamna 

inspector general Marchitan Daniela, membru PNL, la ordinele doamnei Roșcan a 

început ofensiva împotriva membrilor Consiliului de Administrație, împotriva 

personalului, care a preluat atribuțiile secretarei, precum și împotriva directorului 

Simion Natașa. 

Membrilor Consiliului de Administrație, consilieri locali, colegi PNL ai 

doamnei li s-au făcut plângeri penale de către doamna Marchitan, mințind cu 

nerușinare că nu a făcut dânsa acest lucru, unul dintre cei trei consilieri cedând și 

plecând din Consiliul de Administrație.  

Am dovezi. Directorului i s-au înscenat tot felul de lucruri, culminând cu 

constituirea unei Comisii de disciplină, care în lipsa dovezilor a eșuat lamentabil. A 

culminat cu acordarea calificativului ”Bine” doamnei director, lucru care deschide ușa 

demiterii acesteia pentru un management defectuos, motiv pentru care a fost demis și 

azi directorul de la Liceul Pedagogic. A acordat acest calificativ, deși colectivul de 

profesori este unul foarte bun, își face datoria și a reușit  o rată de promovare la 

Bacaulaureat de aproape 100%. 

Nu am terminat, domnul. Vă rog frumos! Am muniție aici, domnul președinte. 

La prestigioasa și importanta instituție ARACIP, în dreptul Colegiului Național 

Pedagogic ”Spiru Haret” Focșani, apare numele doamnei Roșcan Paulina, profesor de 
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informatică, expert ARACIP. Doamna Roșcan nu a susținut niciodată un examen de 

titularizare, concurs la nivelul unității de învățământ. Cum a obținut titlul de profesor? 

Am fost informat că la dosarul dumneaei nu există certificatul care să ateste susținerea 

și promovarea definitivării în învățământ.  Ar fi bine ca doamna să depună aceste 

documente pentru a se lămuri situația.  

Doamna Marchitan, inspector general, văzând că nu poate să o distrugă pe 

doamna director de la Pedagogic, face tot posibilul să distrugă tot Colegiul Național 

Pedagogic. Acțiunile acestei doamne inspector depășesc limita admisibilului sau 

acțiunile normalului. 

Doamna care se ocupă momentan de salarizarea la Colegiul Național Pedagogic 

”Spiru Haret” a fost chemată la Inspectorat și a fost șantajată că, dacă nu renunță la 

gestionarea aplicației EduSal salarizare, adică de a fi responsabil cu salarizarea, ei pot 

anula contractul individual de muncă. Doamna respectivă, care a fost supusă acestui 

șantaj ordinar comandat de oameni care se cred pe tarlaua proprie s-a întors plângând 

și speriată la colegiu, de teamă că va rămâne fără loc de muncă, având famile și doi 

copii.  

Și domnule consilier județean, am dovezi, pentru cultura dumneavoastră.  

Colectivul de cadre didactice de la Colegiul Național Pedagogic ”Spiru Haret” 

este profesionist, face parte din elita județului Vrancea. Actul educațional este de 

calitate, dovadă, cum am spus, procentul de  promovabilitate care se apropie de 100%. 

La acest colegiu, se fac activități extracurriculare, foarte interesante, toți părinții sunt 

mulțumiți de calitatea actului educațional. Elevii au rezultate foarte bune la olimpiade 

și la concursuri.  

Noua conducere a reușit să constituie o echipă tânără în ciuda tuturor piedicilor 

ridicate cu știință de către Inspectoratul Școlar Vrancea, care în loc să îndrume și să 

pună umărul la bunul mers al instituției de învățământ, a desfășurat o activitate pe care 

eu o numesc ”obstrucționarea funcționării unității de învățământ”.  

Referitor la adresa primită de la Federația Sindicatului în Educație ”Spiru 

Haret”, constat că această adresă este tendențioasă. Eu nu am scos-o pe doamna 

respectivă din birou cu scaun cu tot. După cum mă vedeți, cred că nici colegul meu, 

care este e două ori mai mare ca mine nu cred că reușea performanța asta. Să ridice o 

persoană cu scaun, să o scoată afară. Într-adevăr, am deschis ușa și am poftit-o afară 

în contextul următor: 

Fiind în Consiliul de Administrație, s-a supus la vot și doamna Paulina Roșcan 

fiind prezentă, deși nu avea dreptul, nu avea acest drept în opinia mea, pur și simplu a 

schimbat voturile unor membri din Consiliul de Administrație, în sensul că, le-a șoptit 

ceva și respectivii și-au schimbat votul. Deci doamna Roșcan Paulina și oricare alt 

observator trimis de un sindicat conform legii trebuie să observe și să tacă, altceva n-

are de făcut acolo și nu are voie.  

Doamna se erijează în perturbatorul principal și în felul acesta apar tot felul de 

situații și de discuții. Deci doamna a fost exclusă din cauza comportamentului 

necorespunzător. Având în vedere acest lucru, am poftit-o pe dânsa și am deschis ușa, 

am poftit-o afară, recunosc am și ridicat vocea, mea culpa și-mi cer scuze, dar am 

poftit-o afară să aștepte votul Consiliului de Administrație  și de aici tot circul și toată 

povestea.  
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La acest liceu și inspectorat se întâmplă și multe alte minuni. Deci doamna 

respectivă își scrie numele pe diplomele elevilor, fără a avea dreptul legal, ”doctor 

profesor informatician” și nu mai știu ce scrie acolo, docent de știință mondială, nu știu 

ce scrie dânsa acolo, lucruri care sunt total ilegale.   

Mai aveam ceva de spus, dacă-mi permiteți. Am aici o hotărâre judecătorească 

de reprezentativitate a celuilalt sindicat din învățământ, care a fost depus. 

Am dovada, domnule consilier județean...  Care a fost depus în mod legal la 

sediul acestei instituții de învățământ și ceilalți își fac datoria și vin acolo și-și văd de 

treaba lor.  

 De  asemenea am un răspuns de la ARACIP în care se spune că nu este profesor. 

Nu a trecut ceea ce trebuie să treacă ca și profesor. Doamna Roșcan, dacă nu știați, a 

predat la clasă. Deci o secretară vine într-un liceu și predă la clasă. ...” 

Preşedintele de şedinţă, doamnul consilier Victor Dumitru: „Domnul Bîrsan, 

eu vă rog frumos...” 

Domnul consilier Costel Bîrsan: „Nu mă opriți, domnule președinte! Sunt 

lucruri care se petrec într-o instituție de învățământ, lucruri grave. Și nu încercați să 

mă opriți. ” 

Preşedintele de şedinţă, doamnul consilier Victor Dumitru: „Nu încerc să vă 

opresc. Dar este suficient, ne-ați convins. ” 

Domnul consilier Costel Bîrsan: „Nu este suficient. Vă rog frumos! Decid eu 

când este suficient. Doamna Roșcan este degrevată de norma didactică, de norma de 

muncă, nu didactică, nu este profesor.” 

Preşedintele de şedinţă, doamnul consilier Victor Dumitru: „Ceea ce 

semnalați dumneavoastră Consiliului Local, ar trebui să facă obiectul unei plângeri 

penale.” 

Domnul consilier Costel Bîrsan: „O secundă. O am aici.” 

Preşedintele de şedinţă, doamnul consilier Victor Dumitru: „Nu are calitate 

Consiliul Local.” 

Domnul consilier Costel Bîrsan: „Domnule președinte, lăsați-mă să vorbesc!” 

Preşedintele de şedinţă, doamnul consilier Victor Dumitru: „Eu vă las să 

vorbiți, dar nu putem sta până diseară aici.” 

Domnul consilier Costel Bîrsan: „Aveți răbdare, pentru că și eu am răbdare cu 

dumneavoastră când vorbiți. Deci doamna este degrevată de muncă și totuși, mă uit pe 

acest tabel, sunt persoane care sunt degrevate 100% și doamna ar avea dreptul, fiind 

lideră de sindicat și totuși nu o face. Persistă și insistă cu încăpățânare să vină la Liceul 

Pedagogic să încuie birourile, să fie rugată. ”Te rog frumos!” ș.a.m.d. ...să vină în 

Consiliile de administrație să facă scandal, promovându-și oamenii, interesele ei 

ș.a.m.d.  

Am aici o adresă pe care am cerut-o la Parchet și în care ni se confirmă că s-a 

dispus urmărirea penală împotriva doamnei Roșcan Paulina. Asta înseamnă că a comis 

fapte grave și noi le știm și la momentul respectiv le vom scoate și pe restul, domnule 

consilier județean.  

De asemeni, în liceele și în școlile din județul Vrancea și din Inspectoratul Școlar 

se fac achiziții de te apucă râsul-plânsul. Am aici o achiziție făcută pe 25 august 2021 

de către doamna Marchitan, prin atribuire directă de 83.816 euro și aici spune așa: 
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„Execuții lucrări, refacere instalații încălzire, aer condiționat, refacere tencuieli 

exterioare. ” Dar la momentul acela Inspectoratul Școlar era nou-nouț și boboc. Mai 

am aici, dar nu mai are dânsul răbdare, mă scuzați! Nu mai are răbdare domnul 

președinte. ” 

Preşedintele de şedinţă, doamnul consilier Victor Dumitru: „Eu sunt vocea 

poporului.” 

Domnul consilier Costel Bîrsan: „Da, sunt convins. Am aici o mulțime de 

documente care arată achiziții făcute la prețuri incredibile. Ca idee, o cutie de hârtie pe 

care eu personal o cumpăr și dau 120 lei este luată cu 500 lei, imprimante, monitoare, 

un monitor de 19 inch care este, nu știu, 500-600 lei în comerț, este luat cu 1000 euro. 

Te doare mintea.  

Fac apel pe această cale. Nu... că am și pentru tura următoare. Fac apel la 

prefectul județului Vrancea, să facă toate diligențele necesare, să m-audă bine, pentru 

a verifica legalitatea acestor achiziții și tragerea la răspundere a acestor vinovați. 

Aceeași rugăminte o adresez și președintelui Consiliului Județean Vrancea  că,  

așa cum se observă din SICAP, asemenea achiziții au fost făcute și sunt făcute și la 

nivelul Consiliului Județean Vrancea. 

De asemenea, firma rudelor doamnei Marchitan deservește cu succes multe școli 

și licee din județul Vrancea și rog să se ia măsurile necesare.  

De asemenea, doamna Roșcan Paulina deține un birou în incinta Inspectoratului 

Școlar, un birou al sindicatului dânsei. Păi cum se potrivește un asemenea birou? 

Dânșii sunt pe baricade diferite. Doamna Roșcan influențează adesea, dacă nu tot 

timpul, activitatea personalului din Inspectoratul Școlar. 

 La un moment dat, îmi povestea cineva că, doamna Roșcan ..... O secundă și 

am terminat.” 

Preşedintele de şedinţă, doamnul consilier Victor Dumitru: „Deja este mult 

prea mult. Doamna Secretar General, spuneți-mi vă rog care este procedura și ce 

trebuie să facem...” 

Domnul consilier Costel Bîrsan: „Termin în 3 secunde. Doamna Roșcan 

convoca ședințe cu directorii din liceele și școlile din județul Vrancea. Se trezeau 

directorii că erau convocați de doamna Roșcan. Deci doresc să se ia măsurile necesare 

pentru mutarea biroului acestui sindicat în altă locație. Cer celor competenți, dacă se 

poate să facă acest lucru. ” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani, Marta-Carmen Ghiuță: 

„Federația Sindicatelor din Educație v-a solicitat revocarea hotărârilor prin care 

domnul consilier a fost numit membru. ” 

Preşedintele de şedinţă, doamnul consilier Victor Dumitru: „Dar conform 

Regulamentului, Federația nu are calitate. Este un demers...” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani, Marta-Carmen Ghiuță: 

„Dumneavoastră vă spuneți acum punctul de vedere. Inițiem procedura de revocare 

sau nu? ” 

Preşedintele de şedinţă, doamnul consilier Victor Dumitru: „Eu vă cer un 

punct de vedere juridic și știm foarte clar că nu are calitatea să solicite acest lucru. ” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani, Marta-Carmen Ghiuță: 

„Sau este voința Consiliului Local, este voința dumneavoastră de vă desemna un 

reprezentant în Consiliul de Administrație. ” 
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Preşedintele de şedinţă, doamnul consilier Victor Dumitru: „Noi avem un 

reprezentant în Consiliul Local, însă, doamna în calitate de lider de sindicat și orice 

sindicat nu are calitatea procesual-activă.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani, Marta-Carmen Ghiuță: 

„Dar noi nu suntem în instanță acum. Eu asta încerc să vă spun. Până la urmă este 

vorba de voința dumneavoastră. ” 

Preşedintele de şedinţă, doamnul consilier Victor Dumitru: „Voința noastră 

nu poate fi influențată de către o doamnă, care nu are o tangență cu Consiliul Local. ” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani, Marta-Carmen Ghiuță: 

„Vă mențineți hotărârea. ” 

Preşedintele de şedinţă, doamnul consilier Victor Dumitru: „Ne menținem 

hotărârea.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani, Marta-Carmen Ghiuță: 

„Este simplu așa.” 

Preşedintele de şedinţă, doamnul consilier Victor Dumitru: „Nu trecem la 

vot pentru că mai avem două plângeri. Domnul Bîrsan,  cred că este suficient..  

Mai avem două plângeri prealabile, una de la Sc Bun De Tot Transport SRL  

împotriva HCL nr. 483/2022 privind stabilirea criteriilor pentru valorile impozabile 

impozitelor și taxelor locale și altor taxe asimilate acestora, precum și amenzilor 

aplicabile în anul fiscal 2023 HCL 483/2022 și solicită: 

Revocarea parțială a HCL nr. 483/2022, respectiv revocarea taxei locale pentru 

utilizarea infrastructurii rutiere de către operatorii de transport alternativ autorizați de 

ARR, în baza OUG 49/2019, astfel cum este prevăzut în anexa 1, capitolul 7 și 

revocarea deciziilor de impunere atașate prezentei în anexa nr. 1 emise în baza anexei 

nr. 1, capitolul 7 a HCL nr. 483/2022. 

Și a doua plângere prealabilă a SC TEO FOR YOU SRL împotriva aceleași 

hotărâri a Consiliului Local privind stabilirea nivelurilor și pentru valorile impozabile 

impozitelor și taxelor locale și altor taxe asimilate acestora, precum și amenzilor 

aplicabile în anul fiscal 2023, HCL 483/2022 și solicită același lucru.  

Vă mulțumesc!” 

O să trecem la procedura de vot. Mai aveți ceva, domnul primar?” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Voiam să 

vă fac o simplă precizare. ” 

Preşedintele de şedinţă, doamnul consilier Victor Dumitru: „Vă rog!” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „O să am 

rugămintea și la colegii mei din aparatul de specialitate, să mă corecteze, dacă cumva 

greșesc,  deci HCL 483/2022 și-a încetat aplicabilitatea...” 

 Preşedintele de şedinţă, doamnul consilier Victor Dumitru: „Pentru că?” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Pentru că 

dumneavoastră ați votat în decembrie o altă hotărâre de Consiliu Local cu privire la 

stabilirea nivelurilor  pentru valorile impozabile impozitelor și taxelor locale și altor 

taxe asimilate acestora, precum și amenzilor aplicabile în anul fiscal 2024. ” 

Preşedintele de şedinţă, doamnul consilier Victor Dumitru: „Deci este nulă.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Nu știu 

dacă este nulă. Dumnealor contestă practic o decizie de impunere, dar trebuie să le 

aducem la cunoștință petenților, că prin hotărârea ... nu știu exact numele acum, aș dori 
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dacă se poate să aflăm, dacă nu, o să comunicăm în scris și aș dori probabil să se  

mențină ca și punct de vedere în procesul-verbal de ședință faptul că, prin hotărârea 

aprobată în 2023, cu aplicabilitate pentru 2024, nivelul acestor taxe a fost redus.  

Deci eu consider că, în primul rând nu-și mai are fundamentul această plângere, 

probabil că dumnealor trebuia să achite la termenul stabilit prin Codul fiscal și prin 

HCL, să achite taxa stabilită prin HCL. Rămâne de văzut ce va stabili instanța.” 

Preşedintele de şedinţă, doamnul consilier Victor Dumitru: „Dânșii se referă 

la anul fiscal 2023. Noi, prin noua hotărâre prin care a fost abrogată  HCL 483, am 

stabilit taxele pentru anul fiscal 2024.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „2024. De 

acord cu dumneavoastră. Nu, eu am vrut să fac precizarea că s-a făcut o reducere a 

acestei taxe, chiar o reducere substanțială, dacă nu mă înșel de la 65 la 40 lei/lună. 

Atunci vom vedea.” 

Preşedintele de şedinţă, doamnul consilier Victor Dumitru: „.....procedură, 

ca să ne acționeze în instanță.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Dacă tot 

am deschis subiectul legat de acești operatori de transport alternativ autorizat de ARR, 

mai avem câteva solicitări din partea dumnealor, pe care vreau să vi le supun atenției 

și profit de această ocazie și cred că sunteți în asentimentul meu, aș dori să vă propun 

o modificare a Regulamentului de taxe sau a Regulamentului privind utilizarea 

benzilor speciale pentru mijloacele de transport în comun, viitoarele benzi dedicate 

mijloacelor de transport în comun...” 

Preşedintele de şedinţă, doamnul consilier Victor Dumitru: „.Asta este doar 

o propunere de proiect. Doar ne informați ce intenții...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Vă 

informez și vă cer o opinie, dacă există bunăvoință din partea dumneavoastră, să mi-o 

spuneți acum, dacă nu, o să discutăm la momentul oportun, aceea de a oferi 

posibilitatea acestor operatori să utilizeze și ei benzile dedicate mijloacelor de transport 

în comun. Ei nu sunt prevăzuți în regulament și nici în proiect, dar eu consider că, atâta 

timp cât prestează servicii de transport, ar putea să beneficieze și dumnealor de această 

facilitate de a circula. ” 

Preşedintele de şedinţă, doamnul consilier Victor Dumitru: „Nu, dar să nu 

intrăm în contradicție, domnul primar, dacă-mi permiteți, cu proiectul în sine, pentru 

că este vorba de benzi dedicate transporului public în comun. Păi noi intrăm în 

contradicție cumva cu însuși proiectul.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Este 

transport public de persoane. Este vorba de acele benzi speciale pentru autobuze și 

taximetre. Deci pe acele benzi speciale...” 

Preşedintele de şedinţă, doamnul consilier Victor Dumitru: „Deci destinația 

lor este și pentru taximetre?” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Este și 

pentru taximetre. Dumnealor efectuând o activitate similară cu a taximetriștilor, cred 

că pot beneficia de același avantaj, mai ales că percem această taxă. În viitor, când vom 

da drumul sensurilor unice, consider că ar fi oportun să le oprim și dumnealor această 

facilitate.” 
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Preşedintele de şedinţă, doamnul consilier Victor Dumitru: „Dăm drumul 

sensurilor unice, anul acesta?” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: 

„Obligatoriu.” 

Preşedintele de şedinţă, doamnul consilier Victor Dumitru: „Obligatoriu?” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Da.” 

Preşedintele de şedinţă, doamnul consilier Victor Dumitru: „Am văzut că ați 

diminuat suma.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Se 

lucrează. Poftiți?” 

Preşedintele de şedinţă, doamnul consilier Victor Dumitru: „Ați diminuat 

din suma alocată. Ați diminuat pentru că ați alocat din bugetul local.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Aceea 

este poveste. Una dintre probleme.” 

Preşedintele de şedinţă, doamnul consilier Victor Dumitru: „Ok. 

Mulțumesc, domnule primar! Trecem la secțiunea Diverse. Dacă sunt discuții? Votăm 

și închidem.  Votăm Comisia. Buletinele, vă rog! Vorbim după ce... mai ai ceva de 

spus?  

Hai să finalizăm Diversele ca să încheiem. Vă rog, domnule consilier!” 

Domnul consilier Corneliu-Dumitru Gheoca: „Domnul primar, dacă îmi 

permiteți?” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Mai avem 

o surpriză plăcută. Îl avem în sală pe elevul premiant pentru care ați aprobat alocarea 

unui premiu prin Hotărârea de Consiliu Local de astăzi.” 

Preşedintele de şedinţă, doamnul consilier Victor Dumitru: „De 500 lei.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „N-am 

știut că vor veni astăzi. Haideți să-l felicităm pentru că este aici. O să așteptăm să vină 

colegii din primărie, i-am rugat să întocmească acea diplomă pe care urma să i-o oferim 

la momentul când îi înmânam și premiul.  

Mulțumim și felicitări pentru rezultatele extraordinare! Succes pe mai departe! 

Încă puțin, după ce se termină pauza, intrăm în legătură cu colegii și facem înmânarea 

diplomei. Mulțumesc!” 

Preşedintele de şedinţă, doamnul consilier Victor Dumitru: „Mai avem să 

epuizăm și capitolul Diverse. Vă rog frumos să luați loc în sală! Domnul consilier 

Gheoca!” 

Domnul consilier Corneliu-Dumitru Gheoca: „Da. Mulțumesc, domnule 

președinte! Domnule primar, tot suntem la secțiunea Diverse, am o întrebare și o 

solicitare pentru dumneavoastră.  

Întrebarea ar fi.... Primesc foarte multe mesaje, mă întreabă multă lume despre 

PUG. Ce se întâmplă cu PUG-ul. Dați-mi o dată certă, pentru că nici eu nu știu ce să 

le răspund. Până acum le-am spus exact pașii pe care mi i-ați transmis, le-am comunicat 

și eu mai departe. Dar acum... era ianuarie, februarie.... ” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „ Pentru a 

ajunge la aprobarea finală a Planului Urbanistic General, mai avem nevoie de avizul 

final al Ministerului Dezvoltării. Documentația a fost transmisă încă din luna 

noiembrie la minister. S-a discutat în cadrul comisiei....la începutul acestei comisii 
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tehnico-economice, din cadrul ministerului, în urma analizării,      s-au stabilit niște 

completări pe care noi trebuie să le facem la documentație. Se lucrează la aceste 

completări, le vom transmite în cel mai scurt timp și ulterior vom obține avizul. ” 

 Domnul consilier Corneliu-Dumitru Gheoca: „Și după aviz, iarăși va trebui 

transparență decizională?” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Da. Vom 

parcurge etapa de transparență decizională, dezbatere publică și apoi se supune spre 

aprobare la vot. ” 

Domnul consilier Corneliu-Dumitru Gheoca: „Un termen?” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Așteptăm 

un răspuns din partea firmei cu care suntem în contract cu privire la completările 

solicitate de Ministerul Dezvoltării. Nu putem să vă dăm deocamdată un termen exact.” 

Preşedintele de şedinţă, doamnul consilier Victor Dumitru: „La ultima 

ședință, domnul primar,  ne-ați avansat un termen.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „În cadrul 

ședinței Comisiei tehnice de specialitate din cadrul ministerului nu li s-a subliniat nici 

o observație. Este cu privire la completarea acestei documentații.  

Pe data de 15 ianuarie, am primit o adresă prin care ni s-a solicitat să facem 

aceste completări. Noi lucrăm acum la acestea. Când vor fi gata, le transmitem la 

minister și vom obține avizul. ” 

Preşedintele de şedinţă, doamnul consilier Victor Dumitru: „Și după 

obținerea avizului, urmează transparența decizională care durează cât? ” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „30 de zile 

calendaristice.” 

Preşedintele de şedinţă, doamnul consilier Victor Dumitru: „Până de Paști 

avem terminat?” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „De la 

momentul afișării pe site-ul primăriei pînă la momentul supunerii la vot. 30 de zile 

minim.” 

Preşedintele de şedinţă, doamnul consilier Victor Dumitru: „Da. 

Mulțumesc!” 

Domnul consilier Corneliu-Dumitru Gheoca: „Să prindă și ședința de 

Consiliu Local pentru aprobare. Și o solicitare pentru că se aproprie bugetul. Sunt 

convins că l-ați creionat cât de cât. Am rugămintea ca, în momentul în care transmiteți 

proiecția dumneavoastră..... sau la consilieri, nu? Bănuiesc că o s-o transmiteți?” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Da.” 

Domnul consilier Corneliu-Dumitru Gheoca: „Să ne puneți la dispoziție și 

programul anual al achizițiilor publice, planul achizițiilor directe și referatele de 

necesitate care au stat la baza acestor planuri. Atât. Mulțumesc!” 

Preşedintele de şedinţă, doamnul consilier Victor Dumitru: „Mulțumesc, 

domnule consilier Gheoca! Am epuizat și punctul 3 de pe ordinea de zi „Diverse”. Vă 

rugăm să trecem la vot. Comisia a intrat în posesia buletinelor. Vom proceda... ” 

 

PAUZĂ DE VOT 
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Domnul consilier Corneliu-Dumitru Gheoca: „Domnul Bîrsan, vă rog! 

Voiam să dau citire procesului-verbal încheiat în urma numărării și validării voturilor 

exprimate de consilierii locali pentru proiectul privind pe cei doi consilieri locali, 

pentru a face parte din comisia de evaluare a performanțelor profesionale individuale 

ale Secretarului General al Municipiului Focșani pentru activitatea desfășurată în anul 

2023. 

Comisia constată că s-au distribuit 18 buletine de vot, rezultatul votului fiind 

următorul: 

Domnul Macovei Liviu George  

Voturi „pentru ”                                voturi „împotrivă” 

             13                                                              5 

Domnul Dumitru Victor  

Voturi „pentru ”                                voturi „împotrivă” 

                 12                                                       6 

Doamna Ailincuței Lauriana 

Voturi „pentru ”                                voturi „împotrivă” 

                6                                                            12 

S-a încheiat prezentul proces-verbal. Mulțumesc!” 

 

Preşedintele de şedinţă, doamnul consilier Victor Dumitru: „Mulțumesc, 

domnule consilier! Supun la vot rezultatul votului. Cine este pentru? În sală toată lumea 

este pentru. 

În sală sunt ”pentru” următorii domni consilieri: Radu Nițu, Balaban Elena 

Luminița, Mocanu Georgian, Ungureanu Daniel, Viorica Pristavu, Gongu Emanuel, 

Ailincuței Lauriana, Costea Ionel,  Zîrnă Cristian, Marcu Livia Silvia, Gheoca 

Corneliu-Dumitru, Tătaru Alexandra, Răduță Nicolae,  Stroie Mirela, Bîrsan Costel,  

Macovei  Liviu George, Drumea Alina Ramona și  Dumitru Victor. 

În online nu mai este nimeni. În sală suntem 18. Rezultatul votului a fost aprobat.  

Cu 18 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri: Radu Nițu, 

Balaban Elena Luminița, Mocanu Georgian, Ungureanu Daniel, Viorica Pristavu, 

Gongu Emanuel, Ailincuței Lauriana, Costea Ionel, Zîrnă Cristian, Marcu Livia Silvia, 

Gheoca Corneliu-Dumitru, Tătaru Alexandra, Răduță Nicolae,  Stroie Mirela, Bîrsan 

Costel,  Macovei  Liviu George, Drumea Alina Ramona și  Dumitru Victor, rezultatul 

votului a fost aprobat.  

 

Luați loc, vă rog! Supun al vot aprobarea proiectului în integralitatea lui. Este 

vorba despre  proiectul de hotărâre privind desemnarea de către Consiliul Local 

al Municipiului Focșani a doi consilieri locali pentru a face parte din comisia de 

evaluare a performanțelor profesionale individuale ale Secretarului General al 

Municipiului Focșani pentru activitatea desfășurată în anul 2023. 

 Cine este pentru? În sală toată lumea este „pentru”. 

În sală sunt ”pentru” următorii domni consilieri: Radu Nițu, Balaban Elena 

Luminița, Mocanu Georgian, Ungureanu Daniel, Viorica Pristavu, Gongu Emanuel,  

Ailincuței Lauriana, Costea Ionel,  Zîrnă Cristian, Marcu Livia Silvia, Gheoca 

Corneliu-Dumitru, Tătaru Alexandra, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Bîrsan Costel, 

Macovei  Liviu George, Drumea Alina Ramona și  Dumitru Victor. 
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În online nu mai este nimeni. 

Cu 18  voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri: Radu Nițu, 

Balaban Elena Luminița, Mocanu Georgian, Ungureanu Daniel, Viorica Pristavu, 

Gongu Emanuel, Ailincuței Lauriana, Costea Ionel, Zîrnă Cristian, Marcu Livia Silvia, 

Gheoca Corneliu-Dumitru, Tătaru Alexandra, Răduță Nicolae,  Stroie Mirela, Bîrsan 

Costel,  Macovei  Liviu George, Drumea Alina Ramona și  Dumitru Victor, proiectul 

nr. 31  de pe ordinea de zi  a fost aprobat devenind hotărârea nr. 35 

 

Epuizându-se toate proiectele de pe ordinea de zi și toate secțiunile, declar 

ședința închisă și vă doresc....” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani, Marta-Carmen Ghiuță: 

„Îi așteptăm pe colegi să coboare pentru a-i aduce diploma copilului. Două secunde.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Din 

partea Consiliului Local și a Primăriei Municipiului Focșani, se acordă sportivului 

Dăscălescu Adelin Ștefan, pentru rezultate deosebite, diplomă pentru participarea și 

clasarea pe locul I la Concursul Național Școlar de Șah „Elisabeta Polihroniade” - 

Căciulata, județul Vâlcea. 

Îți doresc în primul rând multă sănătate, spor în toate, felicitări și să-ți dea 

Dumnezeu să vii cu cât mai multe premii de la toate concursurile la care vei participa. 

Mulțumim! Iar premiul în bani îl vei ridica ulterior de la caseria Primăriei Municipiului 

Focșani.  

Haideți să facem și o poză. Felicitări și mamei pentru că îl susțineți. Este un 

lucru extraordinar. Știm că niciun sport nu este ușor de susținut de către părinți. Facem 

și noi tot ceea ce este posibil. Oricum este un elev, un sportiv al Clubului Sportiv 

Municipal 2007 Focșani, așa că ne mândrim cu sportivii noștri și încă o dată îi 

felicităm. Face parte dintr-o grupă de elită a șahiștilor focșăneni. Mai avem și alți 

sportivi, care au obținut premii I la concursuri și nu numai I și premii foarte bune și-i 

felicit pe toți cu acest prilej.  

Multă sănătate! La mulți ani și să aveți un an plin de bucurii!” 

Preşedintele de şedinţă, doamnul consilier Victor Dumitru: „Întrucât s-au 

epuizat toate punctele de pe ordinea de zi și toate activitățile, declar ședința închisă.” 

  

 

 

 

PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ,              SECRETARUL GENERAL AL 

                     Dumitru Victor                                 MUNICIPIULUI FOCŞANI, 

                                                                   Marta Carmen Ghiuță 
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